
Zápisnica z 20. zasadnutia MsZ. konaného dña 27.05.2021

Prítomní - poslanci MsZ

PaedDr. Peter Öernyi, PhD., Milan Biöan, lng. Augustín Popluhár, Mgr. Miroslav
Psota, Zoltán Szelle, PeterZávodskf, Bc. Vladimír Danko, lng.Stefan Marczibányi,
Zuzana Gauliederová, lng. Milan Zeleñák, PeterTomiö, Mgr. János Marsall, Mgr. Juraj
Bottka, PhDr. Marta Vajdová, Fridrich Psota

Ospravedlnenú: MUDr. Ervin Chomða

Neskoröí príchod nahlásil: Mgr. László Biró

Nêprítomní: Zsolt Takáó, JUDr. Peter Zelinka

Prítomní za MsÚ:

lng. Juraj Srnka, PhD., MVDr. Gábor Pallya, ltfigr. Zuzana Moroviðová, lng. Beáta
Katonová, PhDr. Marcela Mazsárová, Mgr. lvan Szolga,Eva Va5áková, Mgr.Daniela
Amrichová, Miroslav Grell, Mgr. Adriana Molnáriová, Mgr. Lívia Ge5ková, Mgr. Edita
Pintérová

Óalei prítomní: Martin Fukas, lng. Ján Pol'akovsky, Stefan Varga, lng. Miklós
Kocskovics, Mgr. Peter Kolek

Mgr. Miroslav Psota

- z dneöného rokovania MsZ sa ospravedlnil p. primátor Peter Pa5ka, ktoni sa
dneðného rokovania nezúðastní, preto vediem ja dneóné rokovanie MsZ

- otvoril 20. zasadnutie MsZ a poåiadd prítomnfch poslancov o prezentáciu :

z celkového poötu 19 poslancov sa prezentovalo 15 poslancov, konötatoval, 2e
zasadnutie MsZ je uznáðaniaschopné

- poZiadal prítomnfch o úctenie pamiatky minútou tícha za zosnul¡ich b¡ivalfch
poslancov MsZ. P. Attilu Barcziho a MUDr. Huga Ládyho

- predloZil navrhol zverejneného programu dneöného zasadnutia MsZ

PROGRAM:

1. Otvorenie
2. Vol'ba návrhovej komisie
3. Interpelácie poslancov
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Závereöny úöet mesta a Vfroöná správa za rok 2020
6. Návrh na l. úpravu rozpoötu TsMG
7. Návrh na lll. úpravu rozpoötu narok2O21
B. VZN mesta Galanta ö. ...12021 o vföke mesaönych príspevkov na ðiastoönú

úhradu vfdavkov v Skolách a nákladov v skolsk¡ich zariadeniach
v zriad'ovatel'skej pôsobnosti mesta Galanta
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9. Vðeobecne závàzné nariadenie mesta Galanta ö,.....12021, ktorym sa mení
a dopíña Vöeobecne záväznê nariadenie mesta Galanta ð. 15l2O2O
o podmienkach uröovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne
odpady a drobné stavebné odpady

10. Návrh VZN c. 12021, ktorym sa mení a dopíña V5eobecn e záväzné nariadenie
mesta Galanta ö. 612016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnfmi
stavebn¡imi odpadmi na území mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta
ö.2412017, VZN ö.412019 a VZN ö.1112020

11. Návrh na doplnenie Rokovacieho poriadku Mestského zastupitel'stva v Galante
l2.Ziadosf o predlZenie nájmu k NP na ul. Hlavná ö. 944 Galanta v správe spol.

Bysprav s r.o. Galanta
l3.Ziadosf o predíZenie nájmu NP na ul. Hlavná 946 v správe spol. Bysprav s r.o.

Galanta
14. Súhlas prenajímatel'a s prenajatím casti nebytového priestoru tretej strane na

ul. Hlavná 946 v správe spol. Bysprav s r.o. Galanta
15. Odovzdanie majetku do správy SSZ -tr¡ultifunkðné ihrisko a Workoutové

ihrisko na sídlisku Nová Doba
16. Darovanie nehnutel'ného majetku - Cankova záhrada
17. Návrh na prijatie daru od lng. Augustína Popluhára - Oplotenie detského ihriska
18. Návrh na zriadenie vecnfch bremien - MAXNETWORK, s.r.o
19. Návrh na prevod vlastníctva pozemkov na základe obchodnej verejnej súfaZe
20.Ziadost o prenájom nebytov¡ich priestorov - o.z. Pod'me spolu öportovat
21 .Tvorba Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Galanta

na roky 2021-2027 s v¡ihl'adom do roku 2030
22.Správa o ðinnosti mestskej polície za rok2020
23.Vyhodnotenie zimnej udräby miestnych komunikácií, chodníkov a verejnfch

priestranstiev za zimné obdobie 202012021
24.lnformatívna správa o plnení lll. Komunitného plánu sociálnych sluZieb mesta

Galanta za rok2019-2023 (rok2020)
25.Návrh na úpravu platu primátora mesta Návrh na úpravu platu hlavného

kontrolóra mesta
26. Pripomienky a podnety súvisiace s öinnosfou samosprávy (zaöiatok

o 17,00hod. do 18,00hod.)
27.Záver
- sú k takto predlo2enému návrhu programu pripomienky a návrhy

Peter Závodskf

- neprítomnost primátora a nemoZnosf mu klásf otázky by mohlo viesf k tomu,
Ze Bod ö.7 by nemusel byt dnes schválenii. Z tohto dôvodu navrhujem, aby bol
tento bod z dneöného rokovania vypustenf, aby bol prerokovany za prítomnosti
primátora na najbliZöom zasadnutí MsZ.

Mgr. Miroslav Psota

- predkladám návrh na vypustenie Bodu ö,. 25. Podl'a stanoviska finanönej
komisie sa malo zíst'poslanecké grémium. Piitam sa predkladatel'a, öi sa takéto
grémium uskutoönilo? Odporúöam, aby sa tento bod presunul na najbliZsie
zasadnutie MsZ.
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Peter Závodskf

- nemám vedomost', 2e by sa nejaké poslanecké grémium stretlo a s návrhom
p. Psotu súhlasím.

Mgr. Miroslav Psota

- prosím hlasujme o pôvodnom návrhu programu

Hlasovanie Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 0
Proti: 11

ZdrLalo sa: 5
Nehlasovalo: 0

prosím hlasujme o pozmeñujúcich návrhoch k programu zasadnutia

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 13
Proti: 0
Zdråalo sa: 3
Nehlasovalo: 0

konötatujem, 2e pozmeneny program bol schválenf
predkladám návrh nazloåenie návrhovej komisie v zloäení

PhDr. Marta Vajdová, Peter Závodskf ,Zoltân Szelle

- prosím hlasujme o zloäení návrhovej komisie

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 16
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

- kon5tatujem, Ze návrhová komisia bola schválená

- v súlade s Rokovacím poriadkom mestského zastupitel'stva predkladám návrh na
overovatel'ov zápisnice:

1. Milan Biðan 2. PeterTomiõ

- prosím hlasujme o overovatel'och zápisnice
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Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 16
Za: 14
Proti: 0
Zdråalo sa: 2
Nehlasovalo: 0

Skrutátormi dneöného zasadnutia sú: Priska Viczénová, Alena Deáková
Zapisovatel'ka: Alena Deáková

Bod õ. 3 - lnterpelácie poslancov

Peter Závodskú

1. Otázka od oböianky - k finálnemu dokonöeniu juZnej veZe NGK - pani Vaðáková
deklarovala v minulosti na zasadnutiach MsZ, 2e juåná veZa bude bez naviac prác, a
bez prekroöenia lehoty 31.12.2020. V súöasnosti veZa preukâzatel'ne dokonðená nie
je. P¡ita sa, kedy je reálny termín dokonðenia tejto veZe a öi momentálne evidujeme
riziko sankcií resp. iné riziká viaZuce sa na öasov¡i sklz.

2. lnterpelácia je zároveñ aj Ziadosfou na hlavného kontrolóra a je od Z. Kövaga -
dotazuje sa na spôsob vydávania vyhraden¡ich parkovacích plôch pre právnické osoby
na územi mesta Galanta. Ako príklad uvádza 2 právnické osoby, kde nedoðlo k
vynaloZeniu vlastnfch finanönfch zdrojov na vystavbu tfchto parkovacích miest a to
sú napr. Samaritán a ubytovña nad Slovenskou sporitel'ñou. Ziada hl. kontrolóra o
zaradenie kontroly do Plánu práce kontrolnej ðinnosti ohl'adom spôsobu vydávania
parkovacích miest pre právnické osoby na uzemí mesta. Ak bude treba, mestské
zastupitel'stvo poskytne súöinnost pr¡ schválení uröitého normatívu, ktory bude
upravovaf tento spôsob.

3. lnterpelácia na lng. Kocskovicsa: vöera sa z neoficiálnych zdrojov dozvedeli, Ze
predsedkyña DR Galantaterm bola odvolaná z funkcie. Pyta sa, öi je ínformácia
pravdivá, na akom fóre sa tak stalo a ði pozná dôvody.

Zodpovedané

Eva Vaðáková

1. V súvislosti s prácami na veäi NGK bol podpísanf dodatok k zmluve na ukonöenie
prác do 30.6.2021, priöom je to odsúhlasené ministerstvom. Práce prebiehajú podl'a
harmonogramu. V interiéri je 90% práce zrealizovanej. Budúci tfZdeñ sa bude rie5if
pokládka parkiet. Polovica svietidiel je namontovaná, interiér je vymal'ovany, rieöi sa
öistenie schodiska, fasáda zo strany ul. Parkovej je zrealizovaná. Zo strany izolitu je
na 90 % hotové. Dnes sa dokonöuje náter fasády a do konca budúceho tiiZdña by to
malo byt úplne ukonðené. Zároveñ sa pokraöuje na prácach v severnej öasti
juhov¡ichodnej veZe. Tlaöí sa na dodávatel'a, aby termín dodrZal. Ostatné bude
zodpovedané písomne.

754



lnq. Miklós Kocskovics

3. V utorok bolo valné zhromaådenie spoloönosti. Pán primátor dal návrh na odvolanie
ölena dozornej rady za mesto Galanta a bolo k tomu prijaté uznesenie.

MVDR. Gábor Pallva

2. K interpelácii P. Závodského - vyhradené parkovacie plochy pre právnicke osoby -
na nasledujúce MsZ pripravíme správu a ak bude treba aj s návrhom. //

Zoltán Szelle

1. Viacero oböanov sa p¡ita na cestu Puðkinovu od spoloönosti Metagas po AVA-stav.
Oböania sa staZujú nazly stav komunikácie, cesta je ako tankodrom. Pitajú sa, kedy
sa dá cesta do poriadku, do uZívaniaschopného stavu.

Zodpovedané

2. Kontajnerové státia pri ðportovej hale. Rieðil to niekol'ko krát aj s riaditel'om SSZ.
Dennodenne tam zastavujú dodávky a vyhadzujú smeti. Treba to rieöit, öi uZ
uzatvorením alebo inyim spôsobom.

3. K sídlisku West - obyvatelia íiada¡ú, aby sa dali spomal'ovaðe na predíZené cesty,
na dlhöie úseky, vel'mi nichlo sa tam jazdí.

4.äiada, aby mesto v spolupráci s developerom porieöilo pás na ul. Karola Duchoña
medzi cyklochodníkom a parkoviskom, je tam obrovská jama. Mesto hovorí, Ze to má
developer a ten zase, Ze to má mesto. Ziada o zjednanie nápravy. Rozprával sa o tom
s riaditel'om TsMG radi by to pokosili, ale v stave v akom to je to nie je moZné.

5. Na sídlisku WEST sa vo vel'kom rozmohli krádeZe. Oböania Ziadajú rieðif situáciu
cez kameroui systém cez mestskú políciu. Rozprával sa s developerom, s pánom
Simkoviöom, ktory povedal, Ze pokial'bude vediet dokonöit podl'a projektu zastavaf
celé sídlisko aj vnútrobloky, tak kamerové systémy vybuduje na vlastné náklady, z
vlastnfch zdrojov, len sa napojí na mestskú políciu. Vie, 2e I'udia spisujú petíciu, aby
sa vnútroblok nezastaval, aj ked'ide väðöinou o osoby, ktonim pán Simkoviö pomohol.

Zodpovedané

6. Pán Tomá5 Szabo poZiadal v zastúpenívlastníkov prvej bytovky od rozostaveného
objektu Pohody seniorov - vlastníci bytov Mesto Galanta o realizáciu uistavby stromov
qichlorastúcich, ktoré uröí prísluön! útvar Zivotného prostredia mestského úradu na
pozemku parcely regule C parcely c. 11O7l3O vo vlastníctve mesta pozdíí pril'ahlej
komunikácie v dostatoðnom poöte z dôvodu vyistavby objektu pozemku C, objekt oproti
nemocnici, ktorého vlastník trvalo znehodnotil kvalitu biivania v predmetnej lokalite.
Nemá presné informácie, nemal öas sa ísf informovaf na Stavebn¡i úrad na tieto veci,
Tomá5 Szabo tvrdil, Ze stavebné povolenie pre tento öinZiak bolo vydané tak, 2e na
prizemí tohto öinZiaku budú parkovacie miesta. Tie parkovacie míesta sa zmenili na
nebytové priestory. A práve na tomto mestskom pozemku developer plánuje zriadit
parkovisko. Tipuje, 2e zatial' nemá súhlas ani mesta ani mestského zastupitel'stva.
Ziada hlavného kontrolóra o preverenie tejto skutoönosti, v akom stave je stavebné
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povolenie, öi sa postupuje podl'a stavebného povolenia, ktoré bolo vydané a åiada
mesto o rie5enie. V súöasnosti ma stavebník na mestskom pozemku uloZenf stavebn¡i
materiá|, nevie öi ho má prenajatf alebo ako ho uZíva. A hlavne nech sú na mestskom
pozemku vysadené stromy a nech ho nepouZíva.

Eva Vaðáková

1 Ulica Puðkinova je problematická, nakol'ko sa uZ 2 roky snaZíme získaf pozemok
pod touto komunikáciou do vlastníctva mesta. Je vo vlastníctve Slovenského
pozemkového fondu. Öiastoöne opravujeme vel'ké v¡itlky. Aj tento rok tam budeme
opravovat' vytlky, ale nemáme finanðné zdroje na komplexnú rekon5trukciu tejto
komunikácie.

Mqr. Miroslav Psota

Pokial'si pamätám spoloönost', ktorá sídli na konci Puðkinovej prisl'úbila aj finanönú
spoluúöasf na opravu tejto komuníkácie za predpokladu majetkového vysporiadania
tohto pozemku.

lnq. Ján Pol'akovskú

2. Kontajnerové státia TsMG udríiavajú öo sa tyka vyvozu smetí. Problém je, Ze tam
vyhadzujú odpad oböania zinych lokalít, zinych obcí, nie je to pod kamerou. Jediné
rie5enie vid í v uzatvorení.

Mqr. Miroslav Psota

Bude potrebné sa spojit'aj s riaditel'om SSZ a nájst' rieðenie oplotif to öi vybudovaf tam
nejakú klietku. Obáva sa, Ze ani toto nepomôZe. Kto si zvykol tam vykladat smeti,
vyloZí ich aj tak vedl'a klietky, ktorá zabráni vstupu ku kontajnerom. Treba hl'adaf
rieöenie, nie je to pekná vizitka mesta.

Eva Vasáková

3. Táto komunikácia nie je vo vlastníctve mesta. Mesto Galanta ako cestnf správny
orgán môZe poZiadat'developera, abytam zriadil spomal'ovaðe. Budeme to rieðit.

Miroslav Grell

5. PoZiadal p. Szelleho, aby ho nakontaktoval na stavitel'a. Dohodneme si tam
technicke veci a budeme to realizovat.

JUDr. Peter Zelinka

1. Otázka od oböianky - t¡ika sa polyfunköného objektu, ktonf sa má postavit' oproti
Lidlu. Tento objekt mal byt' dokonðenf do 3 rokov od nadobudnutia právoplatnosti
stavebného povolenia öo bolo do 12.8.2O16. Toto nebolo splnené.
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- pyta sa je toto stavebné povolenie e5te platné? Preöo stavebník ani len nepoZiadal o
vydanie stavebného povolenia na SO 09 spevnené plochy stavby na 17 parkovacích
miest?

- ako je moZné, Ze sa vôbec zaöalo stavat'bez skolaudovanych parkovacích miest. Ze
vrajbeztoho sa stavebné povolenie ani nevydáva, tak kde nastala chyba?

- preöo by mali uZívatelia tohto polyfunköného objektu parkovaf v blízkom okolí, ked'
obyvatelia vedl'ajðej bytovky na ul. Esterházyovcov nemajú kde parkovat'. Odkedy je
stavba rozkopaná zateká do pivnice spomínanej oböianke, stojítam voda. Piita sa öo
s tim chce mesto urobif?

2. Na základe zmluvy o spolupráci a jej dodatku ö. 1 uzatvorenej medzi mestom
Galanta a Armádou spásy bola poskytnutá Armáde spásy dotácia vo vf5ke 22 500
EUR. Táto dotácia bola zúötovaná ku dñu 30.4.2021. Ako vyhodnotilo Mesto Galanta
toto vyúötovanie, öi mesto povaZuje toto vyúötovanie za správne?

3.Ziada vyhodnotenie "Taxistátia" na stanici. Bolo predt¡im povedané,2e ktomu bude
vypracovaná nejaká správa, vyhodnotenie. Öi je to úöelné, ði to vyhovuje potrebám
mesta v takom mnoZstve ako to tam je atd'. V minulosti sme sa rozprâvali o návrhu
prerobit autobusovú zastávku na stanici a takto tam získat'nejaké parkovacie miesta
navy5e. V akom 5tádiu je tento projekt? Öi sa s tfm zaoberáme aj nad'alej alebo nie?

4. V akom ðtádiu je rokovanie so Zeleznicami, resp. ZSSR ohl'adne parkoviska medzi
Zelezniönou stanicou a TESCOM lzadná ðast pri kol'ajniciach/ Bavili sme sa predt¡im
o tom, 2e by tam mohlo byt nejaké parkovisko v spolupráci s nimi.

Zodpovedané na MsZ

5.äiada vyhodnotenie vyuZitia novej dane zavozidl{ ktoré stoja viac ako 30 dní na
jednom mieste. Podarilo sa takto odstránit'nejaké autovraky, resp. fungujú tieto nové
ustanovenia aj v praxi öi nám tieto prijaté ustanovenia nejakfm spôsobom pomáhajú?

6. V akom stave je prerobenie parkoviska pri ZS G. Dusíka. Oböania sa p¡itajú, öi bude
toto parkovisko prerobené ði nie. Öast' sazaöalaprerábat', ale sa to nedokonöilo. Preöo
sa nevyuZil ðas Corony, ked'Ziaci vtedy nechodili do ökoly?

Zodoovedané na MsZ

7. Prímátor mesta uviedol na svojom Facebookovom profile príspevok ohl'adne
adopcie a polievania stromov. Je to super myðlienka, podporí rád myðlienku ohl'adne
zelene, ale piita sa ako to celé bude prebíehaf. Nebol k tomu napísan¡i Ziaden manuá|.
Oböania by chceli vedief reálny postup ako sa dá zapojit'do tejto myslienky, ako to
bude zrealizované, kto to bude polievaf, kto bude poskytovaf vodu. Ako vie na väöðí
strom je potrebné aj 801 vody. Boli spomínané aj deti zo ökôl öi oni budú nosit vodu
alebo to budú rieöit TsMG. Ziada priblíZif túto my5lienku, páöi sa to aj I'ud'om, radi by
sa zapojili.
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8. V minulosti na MsZ odznel návrh od oböana, aby sa v Galante vytvorila skôlka pre
stromy, ktoré by bolo moZné vysadit'ajv meste. Takto by sme vedeli uöetrit'ajfinancie,
nemuseli by sme kupovat vel'ké stromy. Takáto 5kôlka by mohla byt napr. aj v TsMG.
Oböania sa p¡itajú, öi sa tlm niekto zaoberá, öije to moZnf takiito postup. 0ije z toho
nejakf v¡istup, resp. öito chceme realizovat'ako mesto?

9. Parkovanie na Sídl. Sever - je pomaly uZ neúnosné. V minulosti tu boli sl'úbené
rõzne parkovacie domy. Nevie, v akom stave sú tieto sl'uby. Oböania sa pftajú öi budú
tieto parkovacie domy? Ak áno kedy a kde a ako budú vyzerat? Odporúða urobit'
prieskum medzi I'ud'mi öi by o to mali záujem, öi by ich vyuZívali. Je potrebné sa
pohnút'v tomto smere.

10. Viacerí oböania ma oslovili ohl'adne vfsadby stromov pri narodení diet'ata. Vel'a sa
o tom rozprávalo, ale zatial'to nefunguje. Je to vel'mi pekná my5lienka, pekné gesto,
l'udia by mohli dostat'aj plaketu. Dobrá my5lienka ako sa starat'o zeleñ v meste.
Predstavuje si to tak, 2e I'udia by mohli zakupil, stromy a potom za inötrukcie
kvalifikovaného zamestnanca mesta by boli stromy vysadené na uröené miesto.
Pripravil k tomu aj uznesenie.

Návrh uznesenia

Vypracovat' model viisadby stromov pri narodení dietat'a, priöom je potrebné vybrat'
vol'né plochy, kde by sa to dalo zrealizovaf, uröit kúpne ceny stromov, v rôznejcenovej
relácii, aby sa mohol zapojit öir5í okruh oböanov a za asistencie kvalifikovaného
pracovníka mesta vysadit na dopredu uröené miesta, priöom by I'udia dostali aj plaketu
alebo certifikát o vysadenítohto stromu.

Eva Vaðáková

2. Bolo pozmenené VZN, v ktorom sa zvföil poplatok na vyðe 300 EUR. V5etcitaxikári
zaplatilitento poplatok. V ðtúdii, ktorú predloZíme ajdo Komisie dopravy budeme rieðit'
aj tieto parkoviská.

4. Dña20.5. sme mali rokovanie s Dopravnfm inspektorátom. Bola predloåenájedna
ðtúdia dopravného rieöenia na zmenu organizácie dopravy na stanici, s tym, Ze ten
jeden jazdny pruh, ktorii vyuZívajú autobusy by sa pouZil na parkovanie vozidiel.
PredbeZne je to odsúhlasené, dávame projektantovi vypracovaf oficiálny projekt.

6. Bol realizovan¡i prieskum trhu na zhotovitel'a. V súöasnosti je pripraven¡i návrh
zmluvy. Deti nechodíli do ðkoly, ale bolo zimné obdobie a vtedy sa rie5ilo verejné
obstarávanie. Nastavilo sa to tak, aby realizácia bola cez prázdniny a deti neboli
ruðené. Malo by sa to rieðif od 1.7 a do 30.8 by to mafo btyt zrealizované. Pokraöujeme
v tejto etape.

Mqr. Miroslav Psota

9. Podl'a jeho vedomostí Mesto Galanta nemá na Sídl. Sever vysporiadané pozemky
na vybudovanie parkovacích domov. Máme tam spoluvlastníctvo so Slovenskfm
pozemkou.im fondom a jednou fyzickou osobou. Pripomína, Ze väöðina obyvatel'ov
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Zelezniöiarskej ulice parkuje na pozemku, ktoni nie je vysporiadan¡i. To je d'alöí
problém, kto¡i nás öaká.

- Väööina interpelácií si vyZaduje, aby si dotknutí zamestnanci vykonali prieskum v
rámci vznesenych interpelácií. 0o sa tiika Armády spásy hlavn¡i kontrolór vykonáva
kontrolu. Odporúöa, aby sme poökali na jeho správu. Projekt parkoviska pri Zeleznici
zapadol prachom. Zeleznice asi pred 2 rokmi zaslali návrh nájomnej zmluvy na túto
plochu, ale nejako sa v tejto veci nepokraöovalo, ani sa plocha neprispôsobila
normálnemu parkovaniu, nerealizovalo sa ani natiahnutie asfaltového koberca. Öo sa
t¡ika autovrakov, spravíme vyhodnotenie aj s náöelníkom mestskej polície. K qisadbe
stromov pri narodení diefat'a si pamätá, 2e kedysi bol v Galante tzv.:" Park
novorodencov", máme tu o.z. Zeleny plán, máme Radu architektov, je moZné vytipovaf
nejakú vhodnú lokalitu na tento nápad. Budeme sa tomu venovat', primátor mesta
vytvorí nejakú komisiu, ktorá sa tomu bude venovaf.

Milan Biõan

1. Zber vel'koobjemového odpadu v prímestskfch öastiach - odvoz v pracovnfch
dñoch od 7,00 - do 13,00hod., ked' je väöðina oböanov v práci. Ci ;e moZné v tomto
smere nieöo urobif? Zodpovedané na MsZ

2. V akom stave je roz5írenie cintorína v Hodoch? 0i sa podarilo vysporiadaf pozemky
pod cintorínom? Zodpovedané na MsZ

3. Autobusové spoje z Kolónie - ði sa plánuje zriadit autobusovú zastávku pri
MládeZníckej ðtvrti? Zodpovedané na MsZ

4. Öi mesto uvaZuje s vybudovaním nov¡ich matersklich ðkôl? Ö¡ sa nepoöíta
s opravou budovy Centra vol'ného öasu v mestskom parku a taktieZ budovy v Hodoch
bivalá kotolña? Zodpovedané na MsZ

5. Futbalové ihrisko v Hodoch poruðovanie VZN o vodení psov. lhrisko je
zneðistované,Ziada osadit tabule so zákazom vodenia psov na ihrisko. Reðpektujeme
klub, ktory má vyhradenf öas.

lnq. Ján Pol'akovskú

1. Zber vel'koobjemového odpadu - takyto zber bol prerokovanii na komisiách a bol
odporuöenf. ldeme v intenciách dohody. V súöinnosti s mestom dokupujeme
vel'koobjemové kontajnery, aby sme ich mali v dostatoönom mnoZstve. Odozvy máme
dobré, máme pred sebou jesennii termín budeme rozmyðl'at ako to pre obðanov
vylepöif. Jarn¡i zber bol úspe5nf za öo pod'akoval zamestnancom TsMG.

Eva Vaöáková

2. Roz5írenie cintorína v Hodoch - rozðírenie cintorína v Hodoch bolo schválené
doplnkom Úpru. Od Slovenského pozemkového fondu nemáme stále odpoved'.

3. Autobusovázastávka na Kolónii - plánujeme autobusovú zastávku pri Richtárskom
poli. V tomto roku máme schválené finanöné prostriedky len na projektovú
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dokumentáciu. V¡ihl'adové rozpoÕty nám umoZñujú realizáciu. VysútaZili sme nového
prepravcu, takåe tam bude chodit MHD.

Mqr. Miroslav Psota

4. Materská ðkola - dnes v lll. úprave rozpoötu mesta bol návrh na vyölenenie uröitého
obnosu na projektovú dokumentáciu na prispôsobenie Centra vol'ného öasu na ökôlku.
Na najbliZðom zasadnutí sa budeme tomu venovat. Je na zváZení ako naloZif
s budovou bfvalej kotolne v Hodoch.

Mqr. Daniela Amrichová

5. VZN o vodení psov zakazuje vodif psov na futbalové ihrisko. lhrisko je v správe
Správy öportoviich zariadenív spolupráci s nimi zariadime osadenie tabúl'.

Mqr. Miroslav Psota

1. Dnes ma oslovil obyvatel' BD ö. 996 - lokalita medzi cyklochodníkom a BD ö. 996
v dôsledku parkovania motorornich vozidiel, je tam jama, Ziada vykonat obhliadku
miesta a v rámci opráv túto jamu zhutnit'.

2. Schody smerom na trhovisko z ulice Hlavnej - dlaZdice sú po5kodené, vylámané
Ziada schody opravif, aby tam nedo5lo k nejakému úrazu.

Bc. Vladimír Danko

1. Stav chodníkov v meste Galanta - BD ö.925 Nová Doba zateká daåd'ová voda do
suterénu a podmfva základy. Zo strany mesta treba zabezpeóit vyspádovanie
chodníkov, aby nedochádzalo k po5kodzovaniu majetku.

2. Ulica kpt. Nálepku s odboöením do areálu TsMG - po daZdi je zaplavenf chodník,
ðím je nepriechodnf. DaZd'ová voda podmiiva základy oplotenia pril'ahlého rodinného
domu. Poåiadal mesto o zjednanie nápravy.

Msr. Jurai Bottka

1. Vnútroblok na sídlisku SNP pri Depresse - na ploche parkujú vozidlá na míeste sú
vyjazdené jamy, stojítam voda. Ziada zjednat nápravu.

Zodpovedané na MsZ

2. Pri BD ö. 997 s vyjazdom k LIDL v trávnatej ploche sú umiestnené kontajnery -
poZiadal presunút'kontajnery na iné miesto.

Eva Vaöáková

1. Vnútroblok sídl. SNP - plochu upravíme zasypaním ötrku. Máme spracovanú PD
náklady na rekonötrukciu parkoviska predstavujú 139tis.€, bude sa to realizovat po
schválen í finanön¡ich zd rojov.
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Mqr. Miroslav Psota

2. Kontajnery pri BD ö. 997 budeme sa s tfm zaoberaf.

lns. Auqustín Popluhár

1. Poåiadavka star5ích oböanov na doplnenie linky MHD zo sídliska Sever do mesta
a opaöne v obednajðom Õase Zodpovedané na MsZ

2. Pozdííne parkovanie v meste - odstránit zâbrany z cesty (t.2. cyklotrasa) sú
ohrození cyklisti aj vodiöi. Zvolit inú alternatívu znaöenia.

3. Tlmoöí názor oböanom - neinvestovat' vel'a peñazí len do Galandie. Financie si
vyZadujú aj komunikácie a chodníky. Stanovme si nejakf 2-3 roöny plán u¡istavby resp.
oprav Zodpovedané na MsZ

4. V komunikácii na ulici Parkovej (v)azd k Potravinám) je osadená plechová mrieZka,
ktorá je uvol'nená a spôsobuje buch ot. Ziada opravu.

- Pod'akovalzamestnancom mesta a zamestnancom mestskfch in5titúciiza vykonanú
prácu poöas testovania na Covid.

- Dal do pozornosti oböanom, Ze eðte do 13. júna prebieha söítanie obyvatel'ov.

Eva Va5áková

l.Teraz sme vysúfaZili dopravcu MHD a schval'ovali cestovné poriadky. Grafikóny boli
predloZené na jednotlivé komisie MsZ. Bude to zverejnené na stránke mesta.

2. S ODI preveríme iné rieöenie znaöenia.

Mor. Miroslav Psota

3. Oprava ciest a chodníkov by si zaslúZila nejakú masívnu injekciu, aby sme mohli
zrealizov af ucelen¡i úsek. M us íme nastavit' neja kf mechan izm us.

4. Komunikácia na ulici Parkovejje potrebná miestna obhliadka.

Mgr. Zuzana Moroviðová

- lnformovala o priebehu söítania obyvatel'ov prostredníctvom zriadeného
söítacieho centra na MsÚ v Galante a mobilnlch asistentov. Kontakty máme
zverejnené na vflepn¡ich miestach na web stránke, odzneli reportáZe v regionálnej
televízii, letáky boli distribuované do schránok. Obðania sú dostatoðne
informovaní.

lng. Milan Zeleñák

1. Po5kodeny miestny rozhlas v Javorinke - Ziada opravu.

PaedDr. Peter Õernú. PhD

1. Aká je situácia so 5kôlkou na Clementisovfch Sadoch, ktorá sa mala rekonðtruovaf?
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2. Obðania hlásili opätovne problém s mestskou vodou, ktorá bola po odstávke
niekol'ko dní vel'mi zneöistená aZ katastrofálna. Bolo jednané so ZsV a.s., aby do5lo
k náprave. Sú to problémy, ktoré sa opakujú vel'mi öasto.

Eva Vaöáková

1. MS Clementisové Sady - verejné obstaranie momentálne je na kontrole Úrade
verejného obstarávania zdôvodu napadnutia jedného zuchádzaöov. Nemáme stále
vfsledky.

Mgr. Miroslav Psota

- t.2., Ze do konca tohto roka rekonötrukciu nedokonöíme

PaedDr. Peter Õernú, PhD

- ako môZe niekto sútaZ vyhrat, ked'nesplní podmienky sútaZe?

Mqr. Miroslav Psota

1. P. Cern¡i v rámci vznesenej interpelácie Ti bude doruðené rozhodnutie o tychto
úkonoch.

2. Zneóistená voda - v utorok sme boli s primátorom mesta aj s prednostom na ZsVS,
a.s. v Nitre, kde sa rieðila táto porucha. Pre oböanov vysvetlil o akú poruchu iölo na
vodojeme. Pán generálny riaditel' sa za tento stav ospravedlnil. Oböania, ktorí boli
touto situáciou nejako poðkodení môZu äiadal o náhradu ökody. Problémom je, Ze na
území mesta sú 50-60 roöné vodovodné potrubia. Rie5i sa otázka, ako tomu
v budúcnosti zabránit. Podrobná informácia bude zverejnená na web stránke mesta,
aby obyvatelia o probléme vodovodnfch rozvodov v meste Galanta boli informovaní.

PhDr. Marta Vaidová

1. Kedy bude opravené oplotenie cintorína v Hodoch po havárii?

Zodpovedané na MsZ

2. Oprava komunikácie na Novej Dobe - ði sa s tfm bude nieöo robit, nakol'ko to bolo
plánované Zodpovedané na MsZ

3. Má informáciu, 2e nebolo vyhovené Ziadosti o sobáö v piatok o 15,30hod., z akého
dôvodu?

4. V Hodoch pri ihrisku za rodinn¡imi domami sú zloäené stípy energetikov. Pred 3
rokmi zaslala fotky p. Va5ákovej, doposial'sa s t¡im niö nerobilo.

5. Konáre stromov zasahujú do elektrického vedenie.

6. PoZiadavka oböana mesta o doplnenie laviðiek do mestského parku, do zaöiatku
prázdnin.
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Eva Vaðáková

2. Oprava MK sa zaradená do plánu opráv, v blízkej dobe sa to bude rieöit'.

5. Stípy od ZsE,a.s. - písomne sme vyzvali ZsE, aby stípy zlikvidovali. Niekol'kokrát
sme ich urgovali. Opätovne ich vyzveme.

Mgr. Miroslav Psota

- stípy sú na pozemku mesta?

Eva Vaðáková

- áno mali tam zriadenú doöasnú skládku

Mqr. Miroslav Psota

- treba to preverit'a poprípade im vyrúbif dañ

Mqr. Zuzana MoroviÕová

3. K Ziadosti o sobáð - nemám takúto informáciu - preverím.

Mqr. Miroslav Psota

5. Konáre stromov - zistíme.

Mgr. Daniela Amrichová

1. Oplotenie je eðte vo vlastníctve investora, ten si rieöi poistnú udalosf vo vlastnej
réZii. lnformáciu ak budem maf tak ju p. Vajdovej postúpim.

5. Konáre stromov - vieme vyzvat ZsE, a.s., vådy méxa1ú naplánované orezy v meste
a v prímestsklich öastiach.

6. Laviöky v parku - preveríme situáciu a podla moZnosti laviöky doplníme.

Peter Tomiö

1. Oslovili ho viacerí oböania ohl'adom cykloúschovne na åelezniönej stanici - v akom
Stádiu rie5enia je táto vec?

Zodpovedané na MsZ

2.Obrátili sa na neho obðania v starðom veku, ktorí pouZívajú invalidné vozíky,
chodítka, barly so Ziadost'ou o opravu chodníkov a ciest v meste.

Zodpovedané na MsZ

Eva Vaéáková

1. Zeleznice prevádzkujú cykloúschovñu. Mali sme preloZenf jeden zamer, doplnenie
jedného cykloboxu na åelezniönej stanici, zámer nebol odsúhlasenf tak sa v tom
nepokraöovalo.

2. Bezbariérové prechody - existujúce chodníky nahrádzame u2 bezbariérovymi,
máme ich zmapované a postupne ich realizujeme.
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lnq. Peter Zelinka

1. V akom stave je nedoplatok dane za budovu TOS, aké kroky v tom mesto spravilo.
Otázka, öi niekto uplatnil postup podl'a $ 3 ods.2 Trestného poriadku.

Fridrich Psota

1. Viackrát som sa pytal, ako bude v koneönom dôsledku vyzeral sídlisko WEST po
architektonickej stránke. PoZiadal som architektov mesta, aby sa zúöastñovali na
zasadnutí MsZ, av5ak to odmíetajú. Poåiadd kompetentniich o zverejnenie
architektonickej ðtúdie, ako bude sídlisko WEST vyzerat aj s qisadbou zelene.

2. Dal som 2 návrhy na parkovanie na sídlisku Sever, za Reðtauráciou Nyírfa a na
ulici Öeskej medzi BD, ði sa to bude realizovat' a akiim spôsobom? Dokonöenie
prepojovacej cesty?

Mqr. Miroslav Psota

1. Architektov mesta budeme pozyvaf, na zasadnutia MsZ. Na najbliZöie zasadnutie
MsZ im zaöleme pozvánku.

2. Cesta Zeleznióiarska - Hodská, je eöte vo vfstavbe je to sl'ub investora WEST.

Eva Vaðáková

2. Parkovanie Sever - tento rok budeme rieðit' len projektovú dokumentáciu na sídl.
Sever pri Nyírfe a ul. Öeská medzi BD môZeme rie5if v d'alöom rozpoöte len PD.

Mqr. Miroslav Psota

- prosím návrhovú komisiu o preöítanie návrhu uznesenia p. Zelinku

Uznesenie
Vypracovaf model vfsadby stromov pri narodenídiet'at'a.

Termín: najbliZ5ie zasadnuite MsZ

Z: prednosta MsÚ

Bod õ. 4 - Kontrola plnenia uznesni

Ing. Juraj Srnka, PhD. - uviedol materiál

- prosím otázky k str. ö. 1 aLk str. ö. 13

Peter Závodskf

- k Uzneseniu ó,. 380-212021 - odporúöa z dneðnej KPU toto uznesenie vyñaf
a presunúf ho na najbliZðie zasadnutie MsZ, kde by sme si ho prediskutovali
priamo s primátorom mesta
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lng. Juraj Srnka, PhD.

- prosím otázky k str. ö. 14

Mgr. Miroslav Psota

- prosím návrhovú komisiu predniesf návrh uznesenia

Peter Závodsk!

- návrh uznesenia ,,Agneða Horváthová vecné bremeno
pred loZeného návrh u uznesen ia bez pri pomienok

v zmysle

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo Galanta podl'a $ 1 1 ods. 4 písm. a) zákona ð. 369/1990

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov

schval'uje
zriadenie vecn¡ich bremien na ðasti pozemkov vo vlastníctve mesta Galanta parcela
registra C KN ö.183t1, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o viimere 8057 m2,

parcela registra C KN ö. 1821106, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o

vymere 512m2, parcela registra C KN ö. 1821101, druh pozemku zastavaná plocha a

nádvorie o vymere 516 m2, parcela registra C KN ö.182114, druh pozemku zastavaná
plocha a nádvorie o vymere 369 m2, parcela registra C KN ö. 182115, druh pozemku

zastavaná plocha a nádvorie o vymere 1178 m2, zapísané na LV ö. 3365, katastrálne
územie Galanta, v rozsahu urÕenom geometrickfm plánom, v prospech oprávneného
z vecnfch bremien Agneöi Horváthovej, Jahodná 200, 925 23 Jelka, za úöelom
vybudovania a uäívania vodovodnej prípojky, vodomernej Sachty, kanalizaönej
prípojky a revíznej öachty za jednorazovú odplatu, ktorá bude uröená dohodou
zmluvnych strán v zmysle prílohy ö. 1 k Zásadám zriad'ovania vecn¡ich bremien na
pozemkoch mesta Galanta alebo znaleck¡im posudkom.

Odporúða
primátorovi mesta uzavriet' s Agne5ou Horváthovou, Jahodná 200, 925 23 Jelka
zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecniich bremien a po kolaudácií stavby zmluvu
o zriadenívecn¡ich bremien v súlade so schval'ovacou öasfou uznesenia.

Termín kontroly: iúl 2021

Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Uznesenie bolo schválené

Hlasovanie:
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Peter Závodskf

- preöítal návrh uznesenia
Uznesenie

Mestské zastupitel'stvo v Galante

berie na vedomie s pripomienkou kontrolu Uznesenia ö,.380-212021 presunúf na
najbliZðíe zasad nutie MsZ

berie na vedomie

,, Kontrolu plnenia uznesení k30.04.2021,,

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 15
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Uznesenie bolo schválené

Bod ö. 5 - Závereðnú úõet mesta a Vúroöná správa za rok 2020

lng. Ján Polakovskf
Mgr. Miroslav Psota

Peter Závodskf

MsZ berie na vedomieZávereónf úðet mesta a V¡iroönú správu TsMG za rok2020
v zmysle predloZeného písomného návrhu uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s ustanoveniami$ 11 ods. 4 písm. bzâkona

ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích predpisov a doplnkov

berie na vedomie

stanovisko ölenov komisie finanðnej a správy majetku Mestského zastupitel'stva

v Galante

schval'uje

1. v¡iroönú správu Technickfch sluZieb mesta Galanta za rok2020,

2. ponecháva u.isledok hospodárenia za rok 2020 v öiastke 62.480,69 € za

úöelom zvyiðenia rezervného fondu

- uviedol materiál za TsMG
- rozprava
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Hlasovanie

Mgr. Peter Kolek
Mgr. Miroslav Psota

Milan Biðan

Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Uznesenie bolo schválené

- uviedol materiál za MsKS
- rozprava

vyjadril pochvalu riaditel'ovi MsKS, 2e v öase pandémie, ked' sa nemohli
organizovat kultúrne podujatia, MSKS venovalo oprave rôznych skrytfch závad
prenájom stanu na nádvorí NGK - finanðne mu to nesedí v predloZenej tabul'ke,
preto åiada riaditel'a o vysvetlenie

Mgr. Peter Kolek

- v rámci KPU sme k tomu dali súhrnnú správu a tfm to povaZujem za
zodpovedané - vysvetliljednotlivé platby a odkúpnu splátku za stan

lng. Juraj Srnka, PhD.

- potvrdzujem slová p. riaditel'a MsKS a takto je to v poriadku

Peter Závodskf

- MsZ berie na vedomie Závereönf úöet mesta a Vfroönú správu MsKS za rok202}
v zmysle predloZeného písomného návrhu uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 1 1 ods. 4 zákona ð. 369/1990 Zb

o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

schval'uje

predloZenú V¡iroönú správu - analyzu hospodárenia s finanönymi prostriedkami a
majetkom mesta za rok 2020 Mestského kultúrneho strediska v Galante bez
pripomienok.

Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 17

Hlasovanie
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Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Uznesenie bolo schválené

Stefan Varga - uviedol materiál za SSZ
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Peter Závodskf

- MsZ berie na vedomie V¡iroðnú správu SSZ za rok 2020 v zmysle predloZeného
písomného návrhu uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 1 1 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb. o
obecnom zriadenív znení neskor5ích zmien a doplnkov

berie na vedomie

Stanovisko komisie finanðnej a správy majetku MsZ

schval'uje

Vfroönú správu - Analyzu hospodárenia s finanöniimi prostriedkami a majetkom
mesta za rok2020 Správy Sportoqich zariadení Mesta Galanta bez pripomienok

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 17
Za: 17
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Uznesenie bolo schválené

lng. Beáta Katonová
Mgr. Miroslav Psota

Peter Závodskf

MsZ berie na vedomie Zâvereönf úöet mesta a Vfroðnú správu Mesta Galanta rok
2020 v zmysle predloZeného písomného návrhu uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo vGalante vzmysle $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb.

o obecnom zriadenív znení neskorðích zmien a doplnkov

berie na vedomie
1/ Správu nezávislého audítora

- uviedla materiál za Mesto Galanta
- rozprava
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2/ Stanovisko hlavného kontrolóra mesta

3/ Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

4/ Stanovisko komisie kultúry a medzimestskfch vztahov MsZ

5 / Stanovisko komisie öportu, mládeZe a telesnej vfchovy MsZ

6 / Stanovisko komisie sociálno - zdravotnej a bytovej MsZ

7/ Stanovisko komisie obchodu, sluZieb, cestovného ruchu a regionálneho

rozvoja MsZ

8/ Stanovisko komisie investiönej vfstavby, Zivotného prostredia, kultúrnych

pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ

schval'uje
1l Závereönf úöet a vfroöná správa mesta Galanta za r.2020 sa uzatvára tvrdením

celoroöné hospodárenie sa schval'uje bez vfhrad

2l Predloäenf návrh na usporiadanie vysledku rozpoðtového hospodárenia
(prebytku) za rok2020

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 15
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Uznesenie bolo schválené

Bod õ. 6 - Návrh na l. úpravu rozpoðtu TsMG

lng. Ján Polakovskf - uviedol materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Peter Závodskf

- MsZ schval'uje Návrh na l. úpravu rozpoötu TsMG v zmysle predloZeného
písomného návrhu uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s ustanoveniami$ 11 ods. 4 písm. bzákona
ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov a doplnkov

berie na vedomie
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stanovisko ðlenov komisie finanönej a správy majetku Mestského zastupitel'stva
v Galante k návrhu na l. úpravu rozpoötu Technick¡ich sluZieb mesta Galanta na rok
2021

schval'uje

,, Návrh na l. úpravu rozpoötu Technick¡ich sluZieb mesta Galanta na rok 2021 ,,

Hlasovanie: Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 16
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Uznesenie bolo schválené

Bod ð. I - VZN mesta Galanta õ. ...12021 o vúðke mesaõnúch príspevkov na
õiastoðnú úhradu vúdavkov v ðkolách a nákladov v ékolskúch zariadeniach
v zriad'ovatel'skei pôsobnosti mesta Galanta

Mgr. Lívia Geðková - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Peter Závodskf

- MsZ schval'uje návrh VZN mesta Galanta ö. ...12021 o ui5ke mesaön¡ich
príspevkov na öiastoönú úhradu vfdavkov v ökolách a nákladov v skolsk¡ich
zariadeniach v zriad'ovatel'skej pôsobnosti mesta Galanta v zmysle
predloZeného písomného návrhu uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a $ 1 1 ods. 4 písm. g) zákona ö. 369/1990

Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov
sa uznáõa
na VZN mesta Galanta ö. 1612021o r4iðke mesaön¡7ch príspevkov na ðiastoönú úhradu
vfdavkov v ökolách a nákladov v ðkolskych zariadeniach v zriad'ovatel'skej pôsobnosti
mesta Galanta a
2tada
prednostu úradu zabezpeöit zverejnenie VZN v zmysle zákona na úradnej tabuli
mesta. Termín: 10. jún 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 15
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Uznesenie bolo schválené
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Bod ð. 9 - Vðeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta ð...../2021. ktorúm sa
mení a dopíña VSeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta ð. 15/2020
o podmienkach urõovania a vvberania miestneho poplatku za komunálne
odpadv a drobné stavebné odpadv

lng. Beáta Katonová - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

- vyjadril sa k Stanovisku legislatívno-právnej komisie - schválením tohto VZN
pravdepodobne poruöíme zákon

Zsolt Takáõ

mám informácie ,2e v ostatnyich mestách sa tieto poplatky v súvislosti s COVID-
19 odpúðtajú. Nakol'ko je vynimoðná situácia treba sa informovat v infch
mestách ako to rieöia.

Mgr. Miroslav Psota

- posúdili sme tento návrh a dospeli sme k zaveru, Ze dochádza k poruðeniu
zákona. Moje stanovisko je také, 2e toto VZN nie je dobre pripravené a ja
budem hlasovaf proti tomuto návrhu.

Milan Biöan

- faktická - pokial' je to v súlade so zákonom

Mgr. Miroslav Psota

- minulf rok sme rie5ili odpustenie daní zazáber verejného priestranstva, taktieZ
boli oslobodení prevádzkovatelia ubytovacíchzariadení, tu to zákon umoZñuje.

- pri dani z nehnutel'nosti a poplatku za komunálny odpad v priebehu
zdañovacieho obdobia to nie je moZné

- tento návrh VZN mal byt navrhnutf v decembri vlañaj5ieho roka

Peter Závodskf

- tento materiál preËiel prípravnou fázou na MsÚ a v jednotliv¡ich komisiách
ateraz na MsZ sa dozvedáme informáciu o protizákonnosti tohto návrhu

- poZiadal viceprimátora, aby bola zvolaná spoloöná komisia finanöná
a legislatívno-právna, a aby sa pripravil nejakf návrh kompenzácie
podnikatel'skfm subjektom v meste Galanta. Tfmto VZN chceme pomôct tfm,
ktoríto potrebujú.

- tento materiál by mal byf podl'a môjho názoru predkladatel'om stiahnut¡i
z rokovania

- finanöná a legislatívo-právna komisia pripravia na d'al5ie MsZ spoloÕnf návrh,
aby bol v zmysle zákona
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Mgr. Miroslav Psota

- ja som tlmoöil stanovisko v5etk¡ich ölenov komisie
- Ziadam návrhovú komisiu o predloZenie návrhu na uznesenie

Peter Závodskf

- návrh uznesenia k VZN mesta Galanta ö,.....12021, ktorym sa mení a dopiña
V5eobecne záväzné nariadenie mesta Galanta ö. 1512020 o podmienkach
uröovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné
stavebné odpady v zmysle predloZeného písomného návrhu

Uznesenie
Mestskézastupitel'stvo vGalante vzmysle $ 6 ods.2 vspojení s $ 11 ods.4 písm. g)
zákona ð. 369/1990 Zb. o obecnom zriadenív znení neskorðích zmien a doplnkov
berie na vedomie

Stanovisko legislatívno-právnej komisie MsZ
Stanovisko Komisie obchodu, sluZieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja
Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ
uznáöa sa na

VZN mesta Galanta öíslo . ...12021, ktorlim sa mení a dopíña Vöeobecn e záväzné
nariadenie mesta Galanta ö.1512020 o podmienkach uröovania a vyberania
miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady
2iada

prednostu úradu zabezpeóif zverejnenie VZN mesta Galanta ðíslo . ...12021, ktorym
sa mení a dopíña Vöeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta ö. 1512020 o
podmienkach urðovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a
drobné stavebné odpady v zmysle zákona na úradnú tabul'u mesta.

Hlasovanie
Termín: 04. iún 2021

19Z celkového poötu poslancov
Prítomní: 18
Za: 2
Proti: 6
ZdrZalo sa: 9
Nehlasovalo: 1

Uznesenie nebolo schválené

Bod ë. l0 - Návrh VZN ð. 12021. kto sa mení a dooíña Vðeobecne zâväzné
nariadenie mesta Galanta é,. 612016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a
drobnúmi stavebnúmi odpadmi na území mesta Galanta v znení VZN mesta
Galanta é,. 2412017 , YZN é,. 412019 aYZN ë,. 1112020

Mgr. Daniela Amrichová - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozpnva
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nakol'ko je spracovatel'om tohto návrhu VZN, vyjadril vecne a struöne niekol'ko
poznámok k tomuto návrhu
primátor síce poruðil VZN, ale osadenie tfchto kontajnerov je pre oböanov
prospeöné, uZivajú ich obyvatelia zul. Hlavnej 1409, Novej Doby 920,921,
materská ðkola, Vlastivedné múzeum. Obyvatelia nádoby vyuåívajú, neðíri sa
smrad, odpad nie je moZné z nádob vybraf.
uviedol pozitíva tfchto nádob a ako racionálnejðie s odpadom nakladat'
prezentoval u káZku fotodo ku mentácie osad en ia po lopodzem nfch kontajnerov,
gabiónové státia, smetné stanovi5tia v meste v jednotliv¡ich lokalitách mesta
nechápe stanovisko niektonich poslancov, ktorí sú proti osadeniu t¡ichto nádob
u5etríli by sa miesta aj pre parkovanie áut
kladiem si otázku, kde je problém? Öo nám bráni v tom, aby sme takéto
kontajnery budovali aj na in¡ich sídliskách v meste?
myslím si, Ze problém je ten, Ze sú tu disproporcie medzi tym, 2e sa primátor
odváZil bez súhlasu MsZ nieÕo takéto spravif a Vy väö5ina MsZ , ktorá to má
v rukách má problém s tym, Ze obyvatel'om a niektonim poslancom MsZ sa
tento poöin primátora páöi.
Neveril som tomu, ked'na komisii obchodu CRaRR pán predseda Bíro navrhol,
Ze treba tieto polopodzemné kontajnery vykopat'a treba to uviest do pôvodného
stavu a osadif pôvodné 1 100L kontajnery a treba, aby primátor mesta láskavo
poZiadal MsZ o doplnenie tfchto kontajnerov do VZN a potom ich tam môZeme
znovu zabudovat. Ja sa s t¡imto nestotoZñujem.

JUDr. Peter Zelinka

faktická - sám ste uznali, Ze primátor pravdepodobne poruöil zákon o obecnom
zriadení. O majetkovfch vzt'ahoch mesta rozhoduje MsZ a nie primátor.
za mña nemáte pravdu. 10.12.2020 na MsZ som navrhol zaloåit komisiu,
navrhol som to aj v zaslanom e-maily, kde by sme prerokovali túto tému po
finanðnej stránke, aké budú náklady a pod. Komisia sa zriadila, ktorá sa
zaoberá s odpadom, ale táto téma na programe komisie nebola.
na sídlisku Sever sa majú zriadit dve takéto stojiská pre 5 tis. obyvatel'ov, to nie
je myslitel'né, ved'teraz sú problémy s odpadmi.
na komisii poslanec p. Popluhár povedal, Ze treba spravit sumarizáciu, ktoré
stojiská by sa dali zlúöif, nespravilo sa to doteraz
nepripravili ste åiadny materiá|, kde to bude postavené, kol'ko to bude stát,
kol'ko ich bude, treba spravit nejakf prieskum medzi obyvatel'mi a pod. potom
si v5etci k tomu sadnime a diskutujme - toto sú tie príöiny preöo som za to
nezahlasoval.

Milan Biõan

faktická - má odozvu od obyvatel'ov, 2e sú s tfmito kontajnermi spokojní preto
bude hlasovat'za schválenie tohto VZN

Peter Zâvodsk!

- toto bolo urobené nesprávne a nezákonne, presne toto je príöina nesúhlasu
- V roku 2020 boli v rozpoðtoch gabiónové státia, celf rok sa nerobili. Pani
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Amrichovú sme na komisii stále dotazovali preöo sa nerobia, ked'sú v rozpoöte.
Na to nám bolo povedané, 2e p. primátor chce polopodzemné. Ale tie nie sú
v rozpoðte, nie sme na to pripravení je to v rozpore s VZN. Vtedy sa ustúpilo
a urobili sa niektoré gabiónové.
primátor zneuäil aj zdroje spoloönosti Bysprav s r.o., ktoré boli nezákonn¡im
spôsobom pouZité na vystavbu tohto státia, ideme to zlegalizovaf lebo sme
stretli oböanov, ktonim sa to páöi.

Mgr. Juraj Bottka

- faktická - toto by mal obhajovaf p. primátor, ked'to on vykonal

Mgr. László Bíro

- predkladám konkrétny pozmeñujúci návrh v zmysle odporúöania komisie
obchodu a sluZieb. Tento návrh rie5i kompozitné obaly na báze lepenky a na
d ru hej stra ne zlegalizova n ie po lo pod ze m nych ko ntaj ne rov.

- navrhol kompozitné obaly rieðif samostatne
- navrhol Bod ö.7,8,9,10 - ponechaf, v Bode 1 ie zmena v Bode ö. 2 - vypustit

písm. d), Body ö. 3,4,5,6 - vypustif z tohto návrhu
- preöítal presné znenie Bodu ð. 1 - zo záznamu
- dal pozmeñujúci návrh na schválenie troch bodov:

1. Odporúða mestu vypracovat analyzu, kol'ko sme do dneöného dña vyölenilt z
rozpoötu mesta na gabiónové státia.

2. Yypracovaf finanönú kalkuláciu na vybudovanie polopodzemniich kontajnerov pre

celé mesto.

3. Navrhnút financovanie, prioritne vyuZit mimorozpoötové zdroje

Vladimír Danko

faktická - upozornil na neprehl'adnú dopravnú situácie, ked'tam boli umiestnené
1 100L kontajnery, öo sa t¡ika ja cyklistov

Zsolt Takáö

- z pohl'adu komisie rnistavby- cyklotrasa, ktorá tade vedie je úplne nonsens. Nie
je to koncepöne dotiahnuté, smeti sú pomieöané. Na komisii sme navrhli, aby
TsMG predloZili na najbliZsie komisie zoznam materiálno-technického
vybavenia , ktoré je potrebné na prevádzkovanie polopodzemnfch kontajnerov
na komunálny odpad. Nemáme techniku na vyvoz odpadu.

JUDr. Peter Zelinka

faktická - ak! to má zmysel, ked' aj oböania, ktorí separujú hádZu smeti do
jednej nádoby

lng. Stefan Marczibányi

- faktická - na Novej Dobe som Ziadal umiestnit spomal'ovaö, tento návrh mi
nepre5iel. Som vd'aöny za to, 2e sú tam tieto kontajnery sprehl'adnila sa aj
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dopravná situácia

Mgr. Miroslav Psota

- je öas, kedy by mali dostaf slovo oböania. Navrhujem preruðit' tento bod
a vrátime sa k nemu po pripomienkach a podnetoch oböanov.

Bod ð. 25 - Pripomienkv a podnetv súvisiace s öinnost'ou samosprávv (zaöiatok
o l7,00hod. do 18,00hod.)

Tomá5 Horváth - obõan

- k polopodzemnfm kontajnerom - oböanom nebolo povedané z akych peñazí
sa budú robit, na akli úkor to pôjde, o kol'ko sa zv¡iðia poplatky za smeti

- v meste sú dôleZitejsie problémy - chodníky, komunikácie, parkoviská
- p. primátor sa zmienil na sociálnej sieti, Ze projekty zeleñ v meste mu poslanci

neodsúhlasili, preto sa piitam poslancov, öo neodsúhlasili, kto4i návrh zamietli?
Zelené parkovacie domy budú sa stavaf ? Bolo to prezentované p. primátorom.
Mesto predloZilo niekol'ko projektov, ale oböania nevidia vfsledok, niö sa
nerealizuje.

p. Blau - oböan

- upozornil na problém, ktoni sa t¡ika budovy-bfvalf Merkur na ulici Hlavnej.
Hrozi tu nebezpeöie, Ze stena budovy môZe padnút', sú ohrození chodci. Je tu
predsa stavebnyi zákon, mesto v tomto nekoná. Boli tu aj prísl'uby p. primátora,
ale niÕ sa neurobilo.

- chodníky a cesty v meste sú v katastrofálnom stave - niö sa nerobí

Norbert Miklós - obðan

poZiadal p. Amrichovú a lng. Pol'akovského - oprotitrhovisku pri vfðkovfch BD
pridat' kontajner na papier a poökodené kontajnery vymenit
poZiadal vybudovat gabiónové stanoviöte
Galandia - poðas obdobia, ked' zariadenie nebolo prevádzkované, mesto
investovalo do Galandie 1mil. €, neviem na öo.
polopodzemné kontajnery - p. viceprimátor tu povedal, Ze primátor robil
protizákonne a poruöilVZN, preto sa p¡itam p. hlavného kontrolóra, öivoöitomu
urobil nejaké kroky?

Buboé Boökay

- budova MERKUR - preðo v tom kompetentní pracovníci MsÚ nekonajú?
- polopodzemné kontajnery - osadené bez povolenia, takto idete príkladom pre

oböanov
- zber odpadu - auto TsMG zberá v5etky zloåky spolu, potom naði obðania naöo

separujú?
- neporiadok na kontajnerovych stanoviðtiach - absentuje kontrola zo strany

mesta, podnikatelia tam ukladajú kartóny a papiere zo svojich prevádzok
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poukázal na neaktuálnosf stránky mesta a Galandie (meno konatel'a)

Odpovedané p. Horváthovi:

Mgr. Miroslav Psota

- polopodzemné kontajnery - tento návrh nariadenia VZN nerie5i peniaze.
Peniaze rieði vZdy rozpoöet mesta na prísluðnf kalendárny rok. Vo VZN sú
zakomponované aj poistky, aby sa v budúcnosti niö takéto neopakovalo. Pokial'
MsZ v rozpoöte na polopodzemné kontajnery nevyðlenífinancie, tak sa nebudú
stavat. Ak ich nebudeme stavaf my z vlastnfch finanön¡ich prostriedkov, bude
ich stavat' tretia osoba. Je to reálne a kontrolovatel'né. Staöí len doplnit aj
polopodzemnf kontajner do VZN medzi nádoby, do ktonfch je moZné legálne
ukladaf odpad.

- dnes vfber poplatku za komunálny odpad nezodpovedá ui5ke nákladov na
odpadové hospodárstvo. Obyvatelia a podnikatel'ské subjekty na uzemí mesta
platia menej ako stojí reálne nakladanie s KO.

- zeleñ v meste to sa musíte spftaf p. primátora. Spolupracujeme
s oböianskym zdruZením, ktoré nám napomáha zazelenaf mesto. Prvé
vfsledky ste uröite videli na ul. Hlavnej, Vajanského kde boli vysadené stromy.
Teraz bude realizovanf projekt na Mierovom námestí.

- Objekt MERKUR - úplne zdiel'am Váé názor. Dám pokyn, aby stavebnf úrad
tam vykonal 5tátny stavebny dohl'ad, aby sa nariadili novému vlastníkovi
vykonaf nevyhnutné opatrenia kvôli bezpeðnosti a zdraviu. Nepoznám zámer
nového vlastníka, zistíme to.

Eva Vaöáková

- stav komunikácií a chodníkov - v dohl'adnej dobe sa prepady budú opravovat',
objednávka je uL zadaná.

Odpovedané p. Miklósovi:

Mgr. Daniela Amrichová

kontajnery na separové zloíky toto vðetko spadá pod Organizáciu
zodpovednosti vfrobcov. V tomto roku sa nám podarilo zabezpeöif cez zberovú
spoloönosf nové nádoby, podl'a poZiadaviek a monitoringu budú dopíñané
v najbliZðích dñoch.
Zeleñ v meste - peniaze na zeleñ v meste sú schval'ované v rámci rozpoötu
mesta. KaZdoroöne sa robí nejaká viisadba v meste a robí sa k tomu prieskum
trhu. Dalej sa realizuju orezy stromov, v minulom roku sa o5etril cel! park.
V tomto roku by sa mal uskutoönif orez v5etkfch stromov na ulici Hlavnej.
Financovanie väööích projektov, ktoré sa realizujú v rámci extern¡ich zdrojov,
vädy je to predkladané na MsZ. MsZ v5etky investície, ktoré sa tfkali realizácie,
revitalizácie Mierového námestia schválilo. Sú aktivity, ktoré idú priamo cez
MsZ.
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Odpovedané p. Boökavovi:

lng. Ján Pol'akovskf

separácia - informoval o poöte stanoví5f v meste a o poöte kontajnerov na
separovanie. Získali sme d'alðie nádoby na separovany zber,teraz s tiim robíme
a budúci tlZdeñ budú distribuované na jednotlivé stanoviötia. Máme spracovany
pasport, sÍtuáciu poznáme.
zberodpadu - ubezpeöujem oböanov, Ze proces separácie prebieha na vysokej
úrovni v separaönej hale. Len vo vfnimoönfch prípadoch smetiarske vozidlo
zoberie dve komodity. Ak sa tak stane tento odpad prejde separaönou linkou.
Problém je vtom, Ze oböania nezodpovedne separujú zloåky, sú pomieðané,
my sa s tfm musíme potom vysporiadaf.
zber 2-3 zloäiek sa realizuje v prípadoch : práceneschopnosf zamestnancov
vozidla, porucha na vozidle, problém s prístupom na dané miesto
vidíme, 2e sa zaöína triedif aj kuchynskf odpad. Proces separácie v Galante je
nastaveny a rozbehnut¡i celkom dobre, ale máme aj obrovské rezervy. Vðetko
je o nás I'ud'och, ako k tomu pristupujeme.

Mgr. Daniela Amrichová

- bola kreovaná jedna pracovná skupina na odpadové hospodárstvo,
pripravujeme nejaké podklady, ak budú maf takú formu, Ze ich budeme vedief
odprezentovaf a budú mat prínos pre obyvatel'ov, ktorí separujú uröite Vám ju
predstavíme. Pri bytov¡ich domoch je to vöak vel'mi laåké.

lng. Juraj Srnka, PhD.

- web stránka mesta a nezrovnalostiv orgánoch obchodnejspoloönosti Galandia
- prebieha aktualizácia stránky mesta, o tejto chybe vieme öo sa tfka Galandie.
UZ sme kontaktovali p. konatel'a. Vieme o tom a pracujeme na tom.

Peter Závodskf

- zelené mesto - nepamätám si äiadny projekt odkedy som poslancom, ktoni by
sa tfkal enviro alebo zelene, ktorli by bol rozporovany, skracovany,
neschválen¡i. V5etky projekty sme ako poslanci podporili.

- vyöíslenie vöetkfch projektov, ktoré boli ponúkané verejnosti neukazuje mesto
Galanta. Je to na súkromnej stránke primátora mesta.

MVDr. Gábor Pallya

- polopodzemné kontajnery - proti som nespravil Ziadne kroky lebo nemám na to
kompetencie. To, öo sa spravilo je zdokumentované v súlade s mojou
pracovnou náplñou aj s obðianskou povinnost'ou budem postupovat'.

Mgr. Miroslav Psota

- aj ked'som zástupcom primátora nedisponujem právom veta proti rozhodnutiam
primátora a neviem ich nejak¡im spôsobom ovplyvnit, takto sa rozhodol
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p. primátor tento zámer prezentoval ako pilotnf projekt, uröite neoöakával, Ze to
vyvolá takiito odpor öasti poslaneckého zboru
d'akujem za podnetné pripomienky a návrhy a ukonöujem tento bod
vyhlasujem 20 minútové prestávku

Pokraõovanie k Bodu Õ. 10 - Návrh VZN ö. 12021, ktoryím sa mení a dopíña
V5eobecne záväzné nariadenie mesta Galanta ö,.612016 o nakladaní s komunálnymi
odpadmi a drobn¡imi stavebniimi odpadmi na území mesta Galanta v zneníVZN mesta
Galanta ö.2412017, VZN ó,. 412019 a VZN ö. 1112020

Mgr. Miroslav Psota

- pokraöujeme Bodom ö. 10
- oceñujem diskusiu k tomuto návrhu. V návrhu je zakomponovaná poistka, kde

sa hovorí, 2e pokial'v rozpoöte mesta nebudú vyölenené finanöné prostriedky
nebude moZné vybudovat polopodzemné kontajnery, pokial' ho nevybuduje
tretia osoba z vlastnych finanönych prostriedkov. Je potrebné od TsMG -
záväzné stanovisko k tomu, 2e má dostatoðné personálne a strojovo{echnické
kapacity, ktoré umoZnia plynulé vyprázdñovanie polopodzemn¡ich kontajnerov.
Ak takéto stanovisko nebude mesto vybudovanie tak¡ichto kontajnerov
nepripustí.

JUDr. Peter Zelinka

preöo k tomuto doposial' mesto niö nevypracovalo, absentuje tu komplexn¡i
materiál

Mgr. Miroslav Psota

- )a tu bojujem za právo oböana ukladaf svoj komunálny odpad do legálnej
zbernej nádoby

Zuzana Gauliederová

- prestañte obhajovat neobhajitel'né a prosím ukonöíme uZ tento bod
hlasovaním. Pán primátor tu poruðil zakon, nere5pektuje poslancov.

Mgr. Miroslav Psota

- ja neobhajujem primátora ale návrh, ktoni je dobú a je pre oböanov

Zuzana Gauliederová

- nemáme financie na tieto stojiská. Peniaze sú odsúhlasené na gabiónové státia.

Mgr. Miroslav Psota

- odovzdávam slovo návrhovej komisii
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Peter Závodskf

- l. pozmeñujúci návrh p. Bíroa, ktoni znie: upravif text v $ 4 ods. 4 - pôvodca
komunálneho odpadu je povinn¡i poZiadat' o pridelenie zbernej nádoby
prísluöné oddelenie MÚ písomne alebo elektronicky cezústredn¡i portálverejnej
správy www. slovensko. sk

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 17
Za: 11

Proti: 2
ZdrZalo sa: 2
Nehlasovalo: 2

pozmeñovací návrh bol schválen¡i

Peter Závodskf

pozmeñujúci návrh p. Bíroa, ktoni znie:

1) Spracovaf sumár doposial' vynaloZeniich vfdavkov na vybudovanie gabiónovych
státív meste Galanta.

2) Vypracovat finanönú kalkuláciu na vybudovanie polozapustenfch kontajnerov na
celom uzemí mesta, vrátane nazber a spracovanie odpadov.

3) PredloZif MsZ návrh financovania tejto koncepcie.

Mgr. László Bíro

- toto bolo mimo VZN
- citoval zo stanoviska Komisie obchodu a sluZieb

JUDr. Peter Zelinka

- faktická - pre vysvetlenie zhrnul vznesené pozmeñujúce návrhy p. Bíroa

Mgr. László Bíro

- predsa je tu stanovisko komisie, vöetky zmeny sa tfkajú návrhu predkladatel'a

Peter Závodskf

- preöítal ll. pozmeñujúci návrh p. Bíroa: z Bodu ö.2 - vypustit písm. d), Body ö.

3,4,5,6 - vypustif z návrhu úplne

Z celkovêho poðtu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za'. 10
Proti: 1

Hlasovanie
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ZdrZalo sa: 4
Nehlasovalo: 2

pozmeñovací návrh bol schválen¡i

návrh uznesenia k bodu ,, Návrh VZN ð. 12021, kto¡im sa mení a dopíña
V5eobecne záväzné nariadenie mesta Galanta ö. 612016 o nakladaní s
komunálnymi odpadmi a drobniimi stavebnlmi odpadmi na území mesta
Galanta v znení VZN mesta Galanta ö,. 2412017, VZN ö. 412019 a VZN ö.
1112020,, v zmysle prijatiich pozmeñujúcich návrhov. äíada prednostu úradu
zabezpeöit zverejnenie schváleného VZN mesta Galanta öíslo . ...12021, ktorym
sa mení a dopíña V5eobecne záväzné nariadenie mesta Galanta ö. 612016
o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobn¡imi stavebn¡imi odpadmi na
území mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta ö. 2412017, VZN mesta
Galanta ö. 412019 a VZN mesta Galanta ö,. 1112020 na úradnej tabuli mesta.

T: ihned'

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante podl'a $ 11 ods. 4 písm. g) zákona ö. 369/1990 Zb.
o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov
sa uznáõa

na V5eobecne záväznom nariadení mesta Galanta ö. ....12021, ktonim sa mení
a dopíña Vðeobecne záväznê nariadenie mesta Galanta ö. 612016 o nakladaní
s komunálnymi odpadmi a drobnfmi stavebnfmi odpadmi na území mesta Galanta
v znení VZN mesta Galanta ö. 2412017, VZN mesta Galanta ö. 412019 a VZN mesta
Galanta ö.11l2O2O v zmysle prijatfch pozmeñujúcich návrhov:

1. Upravif text v $ 4 ods. 4 - pôvodca komunálneho odpadu je povinnii poZiadat
o pridelenie zbernej nádoby prísluðné oddelenie MÚ písomne alebo elektronicky cez
ústred nyi po rtá I verejnej správy www. slovensko. sk
2. zBodu ö,2 - vypustit písm. d), Body ö. 3,ö.4,ö.5,ö.6 - vypustit' z návrhu úplne
Ziada
prednostu úradu zabezpeöit zverejnenie schváleného Vðeobecne záväzného
nariadenia mesta Galanta ö,. ....12021, ktonim sa mení a dopíña Vðeobecne záväzné
nariadenie mesta Galanta ö.612016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnfmi
stavebnyimi odpadmi na území mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta ö.2412017,
VZN mesta Galanta ö.412019 a VZN mesta Galanta c.1112020 na úradnejtabuli mesta

T: ihned'

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 10
Proti: 1

ZdrZalo sa: 4
Nehlasovalo: 2

Návrh uznesenia nebol schválenf
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Bod ð. ll - Návrh na doolnenie Rokovacieho ooriadku Mestského zastu oitel'stva
v Galante

Mgr.Zuzana Moroviëová
Mgr. Miroslav Psota

- uviedla materiál
- rozprava

Peter Závodskf

- návrh na uznesenie k bodu ,, Návrh na doplnenie Rokovacieho poriadku
Mestského zastupitel'stva v Galante ,, v zmysle predloZenej písomnej predlohy

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo vGalante vzmysle $ 11 ods.4 písm. k) zákona ö.369/1990
Z.cz o obecnom zriadení v znení neskor5ích zmien a doplnkov

schval'uje

doplnenie Rokovacieho poriadku Mestského zastupitel'stva v Galante v ustanovení ö1.

27 ods.3,, Rokovanie Mestského zastupitefstva Galanta poöas mimoriadnej situácie,
núdzového stavu alebo vfnimoöného stavu vyhláseného v súvislosti s ochorením
COVID-19 a Prílohu ö. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupitel'stva v Galante.

2iada

vedúcu oddelenia v5eobecnej a vnútornej správy zabezpeöif spracovanie úplného
znenia Rokovacieho poriadku MsZ a jeho doruöenie poslancom MsZ.

Termín: 11.6.2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 15
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Návrh uznesenia bol schválenf

Mgr. Miroslav Psota

- vrátime sa kBodu ö. 10 aodovzdávam slovo návrhovej komisii, nakol'ko som
za niektoré návrhy p. Bíroa nedal hlasovat

Peter Závodskf

- návrh na uznesenie p. Bíroa

a) Spracovat' sumár vydavkov, ktoré mesto doposial' vynaloZilo na vfstavbu
gabiónovfch státí.

b) Vypracovat finanönú kalkuláciu na vybudovanie polopodzemn¡ich kontajnerov na

celom územi mesta Galanta, vrátane na prevádzku a zber.
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c) PredloZif MsZ návrh financovania koncepcie polopodzemnfch kontajnerov

T: september 2021
Z: prednosta MsU

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 17
Za: 14
Proti: 0
Zdråalo sa: 1

Nehlasovalo: 2
Návrh uznesenia bol schválenii

Mgr. Miroslav Psota

- poZiadal poslanca Juraja Bottku, ktoqi je uröen¡i viesf MsZ v ðase neprítomnosti
primátora a viceprimátora, aby sa ujal vedenia zasadnutia k Bodu c. 12

Bod ð. 12 -Ziadost' oredíåenie náimu k NP na ul. Hlavná ð. Galanta v soráve
spol. Bvsprav s r.o. Galanta

Martin Fukas - uviedol materiál
Mgr. Juraj Bottka - rozprava

Milan Biöan

- otázka k vfðke nájmu - Ziadatel' poZaduje zniZenie nájmu, v návrhu uznesenia
je pôvodná suma

Martin Fukas

my predkladáme návrh bez zmenenfch podmienok, cena nájmu zostáva ako
bola doteraz

Mgr. László Bíro

- my to môZeme predíZif lenza nezmenenfch podmienok, ak by sme zníZili viiöku
nájmu, tak by mala byt vypísaná obchodná verejná sútaZ

MVDr. Gábor Pallya

- öo sa tfka doby nájmu - toto nebude prvii precedens, uZ sa takto schval'oval
nájom pre spoloönost FORES s r.o., nevidím v tom nejakf extra problém

Mgr. László Bíro

- nepochybil nájomca, ale nekonalo sa v öase covidu MsZ, nájomca si plní svoje
záv äzky voöi p re naj ím atel'ovi
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Peter Závodskf

- návrh na uznesenie ,,Ziadosf o predíZenie nájmu k NP pre Zitu Popluhárovú ..."
v zmysle predloZeného písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo Galanta v súlade s ustanovením S 11 ods. 4 zákona
c. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

schval'uje
Návrh na predíienie náiomnei zmluvy :

Nebytovf priestor : ul. Hlavná944 v Galante
Nájomca : Zita Popluhárová - ATIZ sluåby, 924 01 Galanta
ICO : 36 918 563
Úöel ná¡mu : prevádzka TIPOS
Doba nájmu : od 1 .5.2021 do 30.4.2026 zvypovednou lehotou 3 mesiace

Plocha nebytového priestoru : 35 m2
Nájomné za 1m2 

= 
104,47 € s valorizáciou, bez sluZieb spojeniich s nájmom

priestoru

Roöné nájomné : 3 656,45 €
Súöasfou úhrady za nájom nebytoviich priestorov nie je úhrada za sluåby l.j. za
spotrebu elektrickej energie, plynu, vykurovania nebytového priestoru, miestne
poplatky a poistenie, ktoré nájomca platív prospech dodávatel'ov. Nájomné podlieha

valorizácä kaZdoroöne po dobu platnosti zmluvy.
Ukladá
konatel'ovi spoloönosti Bysprav spol. s r.o., Galanta vyhotovif dodatok ku zmluve v
zmysle schváleného návrhu.

Z: konatel'Bysprav spol. s r.o.
Termín : do 31 .5.202'l

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 14
Za: 13
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Návrh uznesenia bol schválen¡i

Bod ö. tg - Zia¿ost' o oredíäenie náim u NP na ul. Hlavná 946 v soráve sool.
Bvsprav s r.o. Galanta

Martin Fukas
Mgr. Juraj Bottka

- uviedol materiál
- rozprava
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Peter Závodskf

- návrh na uznesenie ,,Ziadost'o predíZenie nájmu k NP pre Alpha Pro Tel s.r.o
..." v zmysle predloZeného písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo Galanta v súlade s ustanovením S 11 ods. 4 zákona
ö. 369/1990 Zb. o obecnom zriadenív znení neskorðích zmien a doplnkov

schval'uje

Návrh na predíZenie náiomnei zmluvv :

Nebytov¡i priestor : ul. Hlavná946 v Galante
Nájomca : Alpha Pro Tel s.r.o, Rovná 11,926 01 Sered'
tÖo : 36 79s 976
Úöel ná¡mu : prevádzka znaðkovej predajne Orange
Doba nájmu : od I .5.2021do 30.4.2024 zvypovednou lehotou 3

mesrace
Plocha nebytového priestoru : 1 07,52 m2

Nájomné za 1m2 :220,33 € s valorizáciou, bez sluZieb spojenfch s nájmom
priestoru

Roðné nájomné : 23 689,88 €

Súðastou úhrady za nájom nebytovfch priestorov nie je úhrada za sluåby t.j. za

spotrebu elektrickej energie, plynu, vykurovania nebytového priestoru, miestne
poplatky a poistenie, ktoré nájomca platív prospech dodávatel'ov. Nájomné podlieha

valorizácii kaZdoroöne po dobu platnosti zmluvy.

Ukladá
konatel'ovi spoloönosti Bysprav spol. s r.o., Galanta vyhotovit'dodatok ku zmluve v
zmysle schváleného návrhu.

Z: konatel'Bysprav spol. s r.o.
Termín : do 3l .5.2021

Hlasovanie Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 13
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Návrh uznesenia bol schváleny
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Bod ð. 14 - Súhlas prenaiímatel'a s prenaiatím öasti nebvtového priestoru tretei
strane na ul. Hlavná 946 v s ve sool- Bvsorav s r.o. Galanta

Martin Fukas
Mgr. Juraj Bottka

Peter Závodskf

návrh na uznesenie ,,Súhlas prenajímatel'a s prenajatím öasti nebytového
priestoru tretej strane na ul. Hlavná 946 v správe spol. Bysprav s r.o. Galanta
pre Mess-Exx s.r.o, ..." v zmysle predloZeného písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo Galanta v súlade s ustanovením S 11 ods. 4 zákona
c. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

súhlasí
s prenajatím öasti nebytového priestoru tretej strane na ul. Hlavná 946 v Galante:

Nebytovf priestor : ul. Hlavná946 v Galante
Nájomca : REKONY s.r.o, Na hôrke 13,949 01 Nitra
lÖo :4T 031 026
Úöel ná¡mu : prevádzka obchodu obleöenia
Doba nájmu : od 1 .5.2019 do 30.4.2024 z vfpovednou lehotou 3

mesrace
Pfocha nebytového priestoru :22,49 m2

Nájomné za 1m2 : 128,89 € s valorizáciou, bez sluZieb spojen¡ich s nájmom
priestoru

Roðné nájomné : 2 898,74€

Návrh na prenajatie öasti nebytového priestoru tretej strane

- uviedol materiál
- rozprava

: ul. Hlavná946 v Galante
: Mess-Exx s.r.o, J. Curie 37, 058 01 Poprad
:46 303 219
: maloobchodnf predaj spot. tovaru

Nebytovii priestor
Nájomca
tÖo
úöet ná¡mu

SúÕasfou úhrady za nâjom nebytovfch priestorov nie je úhrada za sluåby t.i. za

spotrebu elektrickej energie, plynu, vykurovania nebytového priestoru, miestne
poplatky a poisteníe, ktoré nájomca platív prospech dodávatel'ov. Nájomné podlieha

valorizácii kaZdoroöne po dobu platnosti zmluvy.

Ukladá
konatel'ovi spoloönosti Bysprav spol. s r.o., Galanta vyhotovit dodatok ku zmluve v
zmysle schváleného návrhu.

Z: konatel'Bysprav spol. s r.o.
Termín : do 3l .5.2021
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Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 13
Proti: 0
ZdrLalo sa: 1

Nehlasovalo: 1

Návrh uznesenia bol schválenf

Mqr. Miroslav Psota

ujímal sa vedenia zasadnutia MsZ

Bod ð. 15 - Odovzdanie maietku do snrávv SSZ Multifunkðné ihrisko
a Workoutové ihrisko na sídlisku Nová Doba

Eva Va5áková - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Peter Závodskf

- návrh na uznesenie k bodu ,,Odovzdanie majetku do správy SSZ
Multifunköné ihrisko a Workoutové ihrisko na sídlisku Nová Doba" v zmysle
predloZeného písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona ð.369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskoröích zmien a doplnkov

schval'uje
Odovzdanie do Správy ðportovfch zariadení Multifunköné ihrisko a Workoutové
ihrisko na sídlisku Nová Doba, za bylovym domom s.ö.925 zrealizované na parcele
registra CKN ö. 31, k. ú. Galanta, zapísanej na LV ð. 3365. Hodnota majetku
62 000 €.

Odporúöa
primátorovi mesta uzatvorif zmluvu o prevode správy majetku do Správy Sportovfch

zariadení v súlade so schval'ovacou ðastou uznesenia.

Termín: iún 2021

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 15
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Návrh uznesenia bol schválen¡7
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Bod ð. 16 - Darovanie nehnutel'ného maietku - Gankovazâhrada

Eva Va5áková
Mgr. Miroslav Psota

Bc. Vladimír Danko

- uviedla materiál
- rozprava

faktická - otázka, öi komunikácie a cely projekt je vypracovanii v súlade
s projektovou dokumentáciou, öije to odkontrolované a öi sa nedostaneme do
situácie aká je momentálne na Kolónii?

Eva Vaðáková

táto stavba je skolaudovaná v súlade s projektovou dokumentáciou, ktorá bola
pri stavebnom povolení. Máme tam aj geodetické zameranie.

MVDr. Gábor Pallya

- opakovane musím poukázaf na predkladané materiály, ktoré sú povrchne
spracované - upozornil na zle uvedenú sumu - pre návrhovú komisiu je to suma
126tis.€

Peter Závodskf

- preöítal návrh na uznesenie

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona ö.369i 1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích zmien a doplnkov

schval'uje

prijatie daru
a) Pozemok parcela reg. CKN ð. 21914, druh pozemku zastavaná plocha a

nádvorie o vymere 4 500 m2 , zapísaného na LV ö. 2538 vo vlastníctve JUDr.
Pavla Canko - Petkova. Hodnota darovaného majetku v zmysle VZN ö.4712009
o zásadách hospodárenia s majetkom mesta v znení neskoröích zmien a
doplnkov lokalita ll, kategória uröená sumou 28€., celkovo 126tis. €.

b) Stavba dopravn¡ich plôch vrátane dopravného znaðenia vo vlastníctve
Aquamont spol. s.r.o., Matúðkovo v zastúpení konatel'om lng.arch. Vavrincom
Perleczkfm ako vlastníka stavby zrealizovanej na pozemku uvedenom v bode
a) nasledovne: miestna komunikácia vetva A - öírka 5,5 m, dl2ka 385,2 m,
miestna komunikácia vetva B- ðírka 5,5 m, ¿íZkta 33,57, miestna komunikácia
vetva C - ðírka 5,5 m, AiZ¡<a 33,58 m a jednostrannf chodník v súbehu
s miestnymi komunikáciami ðírky 1,5 m. Obstarávacia hodnota darovaného
majetku dopravnfch plôch 91730 €, zostatková hodnolaT3 845,43€.

c) Verejné osvetlenie, v poöte 13 ks, vo vlastníctve Aquamont spol. s.r.o.,
Matúökovo v zastúpení konatel'om lng.arch. Vavrincom Perleczklm ako
vlastníka stavby zrealizovanej na pozemku uvedenom v bode a). Hodnota
majetku 10 033,74 € , zostatková cena I 256,86 €.
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Odporúða
primátorovi mesta prijat dar od JUDr. Pavla Canko - Petkova a Aquamont spol. s.r.o.,

Matúðkovo v zastúpení konatelom lng.arch. Vavrincom Perleczkiim v zmysle
schval'ovacej öasti uznesenia. Termín: iún 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 15
Za: 15
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Návrh uznesenia bol schválen¡i

Bod õ. 17 - Návrh na priiatie daru od lns. Ausustína Popluhára - Oplotenie
detského ihriska

Eva Vaõáková - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Peter Zâvodsk!

- návrh na uznesenie k bodu ,,Návrh na prijatie daru od lng. Augustína Popluhára
- Oplotenie detského ihriska ,, v zmysle predloZeného písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 písm. a) zákona ö.369/1990
Zb. o obecnom zriadenív znení neskor5ích zmien a doplnkov

schval'uje

prijatie daru
od lng. Augustína Popluhára, ötvrt' SNP 99517, 924 01 Galanta - oplotenie detského
ihriska v díZke 60 m a vstupnej bránky na ul. Úzkej v Galante na pozemku parcela
registra C KN ó,. 175513, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o vymere 2796
m2, zapísaná na LV ö. 3365, k. ú. Galanta, v hodnote 1916,84 €.

Odporúða
primátorovi mesta prijaf dar od lng. Augustína Popluhára, ðtvrt SNP 99517,924 01

Galanta v zmysfe schval'ovacej ðasti uznesenia.

Termín: jún 2021

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 15
Za: 14
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 1

Návrh uznesenia bol schválen¡7
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Bod ð. 18 - Návrh na zriadenie vecn úch bremien - MAXNETWORK. s.r.o

Mgr. lvan Szolga - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Peter Závodskf

- návrh na uznesenie v zmysle predloZeného písomného návrhu k Bodu ö. 18
zmena (dnes predloZenii návrhovej komisii)

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo Galanta podl'a $ 1 1 ods. 4 písm. a) zákona ð. 369/1990

Zb. o obecnom zriadenív znení neskor5ích predpisov

schval'uje

zriadenie vecnfch bremien na öasti pozemkov vo vlastníctve mesta Galanta - parcela
registra C KN öíslo 51 881177 , druh pozemku ostatná plocha o vymere 103 m2, parcela
registra C KN öíslo 5188/180, druh pozemku ostatná plocha o vymere 26m2, vöetky
zapísané na LV ð. 3365, katastrálne územie Galanta, v rozsahu uröenom
geometrickfm plánom v prospech oprávneného z vecnych bremien MAXNETWORK,
s.r.o., Kapitána Jána Nálepku 866/1 8,925 22Vel'ké Úlany, lÖO: gO 250 4812a úöelom
vybudovania a uíívania telekomunikaönej optickej prípojky za jednorazovú odplatu,
ktorá bude uröená dohodou zmluvnych strán v zmysle prílohy ö. 1 k Zásadám
zriad'ovania vecn¡7ch bremien na pozemkoch mesta Galanta alebo znaleck¡im
posudkom.

Odporúöa

primátorovi mesta uzavriet's MAXNETWORK, s.r.o., Kapitána Jána Nálepku 866/18,
925 22 Vel'ké Ú[any, l0O: SO 250 481zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecniich
bremien a po kolaudácii stavby zmluvu o zriadení vecnfch bremien v súlade so
schval'ovacou öasfou uznesenia.

Termín kontroly: február 2022

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 14
Za: 14
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Návrh uznesenia bol schváleny

Bod ð. l9 - Návrh na orevod vlastníctva mkov na zâklade obchod nei vereinei
sútaåe

Mgr. lvan Szolga
Mgr. Miroslav Psota

- uviedla materiál
- rozprava, prosím vylosovat' komisiu
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Peter Závodskf

- návrh na uznesenie k Bodu ö. 19 pod bodom 1a), a 1 b) v zmysle predloZeného
písomného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo Galanta v súlade s ustanovením $ 9 ods. 2 písm. a)

zákona ö,. 13811991 Zb. o majetku obcí vznení neskor5ích predpisov a pravidiel
obchodnych verejn¡ich sút'aZí mesta Galanta

schval'uje
prevod vlastníctva pozemkov zapísanyich na LV ö. 3365, k. ú. Galanta v celosti, a to:

1. Parcela registra C KN ö.: druh: v¡imera v m2'.

5189/13 ostatná plocha 166

2. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

51891269 ostatná plocha 448

3. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

51891270 ostatná plocha 648

4. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

51891271 ostatná plocha 648

5. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

51891272 ostatná plocha 648

6. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

51891273 ostatná plocha 648

7. Parcela registra C KN ð.: druh: vfmera v m2:

51891274 ostatná plocha 648

L Parcela registra C KN c.: druh: vymera v m2:

51891275 ostatná plocha 648

9. Parcela registra C KN ð.: druh: v¡imera v m2:

51891276 ostatná plocha 649

10. Parcela registra C KN ö.: druh: v¡imera v m2:

51891277 ostatná plocha 649

11. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

51891278 ostatná plocha 649

12. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:
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5189t279

13. Parcela registra C KN ö.:

5189/280

14. Parcela registra C KN ö.:

51891281

15. Parcela registra C KN ð.:

51891282

16. Parcela registra C KN ö.:

51891323

17. Parcela registra C KN ð.:

5189t283

18. Parcela registra C KN ö.:

51891284

formou obchodnej verejnej sútaZe

ostatná plocha

druh:

ostatná plocha

druh:

ostatná plocha

druh:

ostatná plocha

druh:

ostatná plocha

druh:

ostatná plocha

druh:

ostatná plocha

649

vymera v m2:

649

vymera v m2:

649

v¡imera v m2:

642

vymera v m2:

66

vymera v m2:

392

v¡imera v m2:

504

Termín kontroly: júl 2021

lbl Návrh na orevod vlastnícfua kov na základe obchodnei vereinei
sútaZe

Mestské zastupitel'stvo Galanta v súlade s ustanovením $ 9 ods. 2 písm. b)
v spojení s $ 9a ods. 1 písm. a) zákona ö. 13811991 Zb. o majetku obcí v znení
neskoröích predpisov a pravidiel obchodnlch verejn¡ich súfaZí mesta Galanta

schval'ujel.
Podmienky obchodnejverejnej sútaZe na predaj pozemkov zapísanych na LV ö. 3365,
k. ú. Galanta v celosti, a to:

1. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

5189/13 ostatná plocha 166

2. Parcela registra C KN ö.: druh: vfmera v m2:

51891269 ostatná plocha 448

3. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

51891270 ostatná plocha 648

4. Parcela registra C KN ö.: druh: vymera v m2:

51891271 ostatná plocha 648

5. Parcela registra C KN ö.: druh: v¡imera v m2:

51891272 ostatná plocha 648
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6. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891273 ostatná plocha

7. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891274 ostatná plocha

8. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891275 ostatná plocha

9. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891276 ostatná plocha

10. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891277 ostatná plocha

11. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891278 ostatná plocha

12. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891279 ostatná plocha

13. Parcela registra C KN ð.: druh:

51891280 ostatná plocha

14. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891281 ostatná plocha

15. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891282 ostatná plocha

16. Parcela registra C KN ð.: druh:

51891323 ostatná plocha

17. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891283 ostatná plocha

18. Parcela registra C KN ö.: druh:

51891284 ostatná plocha

- Vyhlásenie obchodnej verejnej sút'aZe do 14.06.2021.

- Vyhodnotenie obchodnej verejnej sút'aZe dña 12.O7.2021

- Minimálna kúpna cena pozemku vo v¡i5ke 50,00 €1m2.

- V!ðka zábezpeky poZadovaná od záujemcu 50 000,00 €.

vymera v m2:

648

vymera v m2:

648

vlmera v m2:

648

vfmera v m2:

649

v¡imera v m2:

649

vymera v m2:

649

vymera v m2:

649

v¡7mera v m2:

649

vymera v m2:

649

vymera v m2:

642

v¡7mera v m2:

66

vymera v m2:

392

v¡imera v m2:

504
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- Pravidlo na vyhodnotenie ponúk podanfch do obchodnej verejnej sútaZe -
najvy55ia ponúknutá cena pozemku za fr2, ktorú vílaz súfaZe zaplati
predávajúcemu v dvoch splátkach v rozpoötovom roku 2021.

- Lehota viazanosti sútaZnfm návrhom: 12.08.2021.

- Lehota uzavretia kúpnej zmluvy s vítazom sút'aZe: do 12.08.2021.

ll. Mestské zastupitel'stvo menuje komisiu na vyhodnoteníe súfaZnfch návrhov
v zloåení: Mgr. János Marsall - predseda,Zuzana Gauliederová - õlenka, lng.
Stefan Marczibányi - ðten, Mgr. Juraj Bottka - ölen, JUDr, Peter Zelinka - ðlen

Odporúõa

primátorovi mesta vyhlásit'obchodnú verejnú súfaZ na predaj nehnutel'ného majetku v
celosti v súlade s podmienkami uvedeniimi v bode l. schval'ovacej öasti uznesenia.

Termín kontroly: i{tl 2021

Hlasovanie Z celkového poðtu poslancov : 19
Prítomní: 15
Za: 13
Proti: 0
Zdråalo sa: 0
Nehlasovalo: 2

Návrh uznesenia bol schválenii

Bod õ. 20 - Ziadost' o prenáiom nebvtovúch priestorov - o.z. Pod'me spolu
éportovat'

Mgr. lvan Szolga - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

JUDr. Peter Zelinka

- v¡istavné priestory budú prístupné verejnosti?

Mgr. lvan Szolga

- prístup pre verejnost' bude rieðeny aZ po zriadeni vecného bremena právo
prechodu a prejazdu so súhlasom TTSK

- vfstavné priestory budú slúZit verejnosti, je to uvedené aj v dôvodovej správe

Mgr. Miroslav Psota

- mám obavy o strechu, ktorá je v dezolátnom stave a podl'a odhadov je potrebné
do strechy investovaf okolo 48tis.€. Tento objekt v takomto stave nie je schopnf
riadneho uZivania.

- disponuje oböianske zdruäenie dostatoönfm mnoZstvom finanönfch
prostriedkov na opravu strechy?
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bolo by dobré dopredu vedief, aky rozsah opráv tam treba vykonat', maf nejakf
projekt, ktoni by podliehal schváleniu

Bc. Vladimír Danko

- faktická - mesto by malo mat nejakú garanciu, Ze mestu nevznikne ðkoda

JUDr. Peter Zelinka

- stotoZñuje sa s názorom p. viceprimátora, je potrebné vediet aky rozsah prác
tam bude Ziadatel' vykonávaf

PhDr. Marta Vajdová

- to sa jedná o priestory, kde bol predtim Veterán klub? UZ vtedy sme vedeli, Ze
sú tam nevyhovujúce podmienky.

Mgr. László Bíro

- hovorí sa tu, Ze budova je v dezolátnom stave, ale ved'Ziadatel'tam chce nieÕo
spravit, tak objekt bude v lepöom stave

MVDr. Gábor Pallya

- táto budova v takom stave v akom je nie je schopná na prenájom. To si
vyZaduje projekt, popis a o ak¡ich rozsah opráv ide a pod.

- bola tu jedna vízia TTSK ohl'adom kniZnice na vybudovanie öitárne

Mgr. László Bíro

- to sa net¡ika tohto objektu
- veci sa dajú dorieðit'zmluvne

Mgr. lvan Szolga

- termín rekonðtrukcie je zakotvenf v návrhu uznesenia, podmienka bude
zakomponovaná do nájomnej zmluvy

PhDr. Marta Vajdová

- mesto bude pri rekonótrukcii strechy súöinné, öo to znamená?

Mgr. lvan Szolga

- v súöinnosti s oddelením rozvoja mesta, ktoré má na starosti investiöné veci,
tak bude stavbu kontrolovat'
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PhDr. Marta Vajdová

- toto nie je súöinnosf, to je kontrola

Mgr. Miroslav Psota

- obvykle sa tak¡ito prenájom rie5il uzatvorením zmluvy o budúcej zmluve, kde sa
definujú podmienky a poZiadavky na budúceho nájomcu, ktoré ked'splnítak, sa
uzatvorí definitívna nájomná zmluva aj so zápoötom nájomného na
rekonötruköné resp. iné práce na majetku mesta.

Mgr. László Bíro

- my diskutujeme o materiály, ktoni predloZil MsÚ, Vy ste ho mohli
pripomienkovaf na úrade a predloZit ho tak, ako ste povedali.

Zoltân Szelle

- návrh uznesenia k Bodu ö.20 zmena - v zmysle predloZeného návrhu

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo Galanta podfa $ 1 1 ods. 4 písm. a) zákona ð. 369/1990

Zb. o obecnom zriadení v znení neskor5ích predpisov v spojení s $ 9a ods. 9 písm. c)
zákona ö. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskor5ích predpisov

schval'uje
a) uzatvorenie nájomnej zmluvy v zmysle $ 50a zákona ö. 4011964 Zb. Oböiansky

zákonník v znení neskorðích predpísov v spojení so zákonom ö. 11611990 Zb. o
nájme a podnájme nebytovfch priestorov v znení neskorðích predpisov medzi
Mestom Galanta ako prenajímatel'om a oböianskym zdruäením Custom riders
Slovakia o.2., so sídlom 925 92 Topol'nica 14, lÖO: 52906272 ako nájomcom
z dôvodu hodného osobitného zretel'a, kto¡im je zvel'adenie a zhodnotenie
nebytovych priestorov mesta Galanta, v ktonich budú sprístupnené expozície
americk¡ich áut, veteránov a motocyklov pre ðirokú verejnost, za nasledovn¡ich
podmienok:

Predmet nájmu: nebytové priestory v rozsahu 256 m2 nachádzajúce sa v
priestoroch stavby s. ö. 750 v Galante, zapísanej na LV ö. 3365,
k. ú. Galanta, stojacejna pozemku parcela registra C KN ö. 1830,

druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie o vymere 456 m2,

zapísaná na LV ö. 3365, k. ú. Galanta,

Úöel ná¡mu: sídlo klubu zberatel'ov americkfch áut, veteránov a motocyklov,

Doba nájmu: 10 rokov a zaöne plynút' dñom nadobudnutia úðinnosti nájomnej
zmluvy,
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Nájomné: nájomné za predmet nájmu je stanovené v zmysle v5eobecne
zâväzného nariadenia mesta Galanta ö. 4712009 o zásadách
hospodárenia s majetkom mesta v znení neskorðích zmien a
doplnkov v sume 10,00 €lm2lroëne,

Óalðie dojednania: povinnost'nájomcu opravit streðnú krytinu predmetu nájmu
do 31 .12.2021, priöom nájomca bude povinnf dodr2at'pri v¡ibere
zhotovitel'a na túto opravu ustanovenia zákona ö,. 34312015 Z. z.

o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektoqich
zákonov v znení neskorðích predpisov.

Nájomné podlieha valorizácii vo vfðke priemernej inflácie meranej indexom
spotrebitel'skfch cien stanovenej Statistict<¡¡m úradom Slovenskej republiky vZdy k
01.04. Nájomca sa zaväzuje uhrádzat' dohodnuté nájomné v ðtvrtroön¡ich splátkach,
vZdy do 15. dña prvého mesiaca prísluöného kalendárneho Stvrt'roka na úöet
prenajímatel'a;

odporúëa

primátorovi mesta Galanta uzavrief s oböianskym zdruäením Custom riders Slovakia
o. 2., so sídlom 925 92 Topol'nica 14, ICO: 52906272 nájomnú zmluvu v súlade so
schval'ovacou öast'ou uznesenia.

Hlasovanie

Termín kontroly: august 2021

Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 7
Proti: 1

Zdräalo sa: 4
Nehlasovalo: 2

Návrh uznesenia nebol schválenf

Bod ë.21 - Tvorba Programu hospodárskeho rozvoia a sociálneho rozvoia mesta
Galanta na rokv 2021-2027 s vúhl'adom do roku 2030

Ing. Juraj Srnka, PhD.
Mgr. Miroslav Psota

PhDr. Marta Vajdová

- uviedol materiál
- rozprava

návrh uznesenia k Bodu ö,. 21 v zmysle predloZeného písomného návrhu
uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante $ 1 1 ods. 4 písm. c) zákona ö. 369/1990 Zb.

o obecnom zriadenív znení neskor5ích predpisov

796



berie na vedomie

1. Stanovisko komisie finanönej a správy majetku MsZ

Stanovisko komisie obchodu, sluZieb, cestovného ruchu a regionálneho
rozvoja MsZ

Stanovisko komisie investiönej v¡istavby, Zivotného prostredia, kultúrnych
pamiatok, dopravy a verejného poriadku MsZ

Stanovisko komisie kultúry a medzimestsk¡ich vzfahov MsZ

Stanovisko komisie sociálno-zdravotnej a bytovej MsZ

Stanovisko komisie ökolstva MsZ

Stanovisko komisie öportu, mládeZe a telesnej v¡ichovy MsZ

2. Vstupnú správu Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja (PHRSR)
mesta Galanta na obdobie 2021 - 2027 s qihl'adom do roku 2030 v zmysle prílohy
ö. 1

3. Personálne zabezpeöenie pri tvorbe PHRSR mesta Galanta na obdobie 2021 -
2027 s u.ihl'adom do roku 2030 (pracovné skupiny a riadiaci qibor) v zmysle prílohy
ö.2

4.
Znenie dotazníkov pre obyvatel'ov a podnikatefov v meste Galanta v zmysle prílohy
ö.3

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 14
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Návrh uznesenia bol schváleny

Bod ð. 22 - Soráva o öinnosti mestskei oolície za rok2O2O

Miroslav Grell - uviedol materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

PhDr. Marta Vajdová

- návrh uznesenia k Bodu ö,. 22 v zmysle predloZeného písomného návrhu
uznesenia
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Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v súlade s plánom práce MsZ na rok2020

berie na vedomie

Správu o öinnosti Mestskej polície Galanta za rok2020 bez pripomienok.

Hlasovanie Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 14
Proti: 0
ZdrLalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Návrh uznesenia bol schválenyi

Bod ö. 23 - Vvhodnotenie zimnei údrZbv miestnvch komunikácií, chodníkov
a vereinúch priestranstiev za zimné obdobie 2020/2021

lng. Ján Pol'akovskf - uviedol materiál
Mgr. Miroslav Psota - rozprava

Mgr. László Bíro

- faktická - dostal podnet od oböana öi spadá pod jazykovy zákon a öi je
povinnost'obce umiestnenie tabúl'pri zimnej údrZbe dvojjazyðne, preto sa pyta
a Ziada preverif to.

Mgr. Miroslav Psota

- budeme sa s tyim zaoberaf, preveríto hlavny kontrolór

PhDr. Marta Vajdová

- návrh uznesenia k Bodu ö. 23 v zmysle predloZeného písomného návrhu
uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 11 ods. 4 zákona ö. 369/1990 Zb. o
obecnom zriadenív znení neskor5ích predpisov a doplnkov

berie na vedomie

materiál ,, Vyhodnotenie zimnej udräby miestnych komunikácií, chodníkov
a verejn¡ich priestranstiev za zimné obdobie 202012021 ,, bez pripomienok

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov: 19
Prítomní: 14
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Za: 14
Proti: 0
ZdrZalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Návrh uznesenia bol schválenf

Bod ö. 24 - lnformatÍvna správa o plnení lll. Komunitného plánu sociálnvch
sluåieb mesta Galanta za rok 2019-2023 lrok 2O2Ol

Mgr. Adriana Molnáriová - uviedla materiál
Mgr. Miroslav Psota rozprava

Zoltân Szelle

- návrh uznesenia k Bodu ö. 24 v zmysle predloZeného písomného návrhu
uznesenia

Uznesenie
Mestské zastupitel'stvo v Galante v zmysle $ 1 1 ods. 4 písm. g) zákona ö. 369/1990
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorðích predpisov a doplnkov

berie na vedomie

,, lnformatívnu správu o plnení lll. Komunitného plánu sociálnych sluZieb
mesta Galanta 2019 -2023 (rok2120) ,,

Hlasovanie: Z celkového poötu poslancov : 19
Prítomní: 14
Za: 14
Proti: 0
Zdräalo sa: 0
Nehlasovalo: 0

Návrh uznesenia bol schválenf

Bod ö. 25 -Zâver
vSetk¡fm
ukonöen

kujem za aktívnu úöast a 20. zasadnutie MsZ vyhlasujem za

Pete lng. Juraj Srnka, D
pr¡ tor

ka

799

prednosta



Milan Biðan

Peter Tomiõ

Zapísala: Alena Deáková
V Galante, 03.06.2021

Overovatelia:
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